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UK1-18/2024  

Zápisnica 

z 18. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Hnúšti, konaného  

dňa 27.2.2024 so začiatkom o 13.00 hod. 

 

 

Prítomní:  Mgr. Martin Pliešovský, primátor mesta 

      

     

Mgr. Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, Mgr. 

Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip Rohárik, Ing. Miroslava 

Vargová 

Peter Vojtek, do bodu č. 5 náhradník na uvoľnený mandát poslanca MsZ 

 

Poslanci, ktorí sa dostavili v priebehu rokovania: Mgr. Michal Bagačka, zástupca primátora 

mesta 

 

Ďalší pozvaní: Ing. Oľga Maciaková, prednostka MsÚ 

   Mgr. Miloš Barto, poverený vedením MsP 

   Ing. Michaela Hroncová, vedúca odd. PR, školstva a soc. Vecí 

   Ing. Marián Michalík, konateľ MsBP Hnúšťa 

   Ing. Miroslav Porubiak, konateľ MIS Hnúšťa, poverený ved. odd. služieb 

   Ing. Katarína Trnavská, vedúca odd. ekonomiky a financovania 

   Ing. Michal Vacula, vedúci odd. výstavby, ŽP a VO 

   Mgr. Diana Vojenčiaková, riaditeľka MsKS 

 

Mgr. Anna Černáková, PhD., riaditeľka ZUŠ 

    

    

Ospravedlnení: Ing. Anna Baričová, hlavná kontrolórka mesta 

Mgr. Jana Cikraiová, riaditeľka ZŠ Klokočova 

PaedDr. Barbora Földiová, riaditeľka ZŠ J.Francisciho 

    

         

     R o k o v a n i e 

 

 

K bodu 1: Otvorenie zasadnutia, kontrola uznášaniaschopnosti 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský privítal prítomných a konštatoval, že počet prítomných 

poslancov je 9, čím je mestské zastupiteľstvo uznášaniaschopné. Kvórum pre právne akty, 

vyžadujúce jednoduchú väčšinu je 5, pre akty vyžadujúce absolútnu väčšinu je 6, pre uznášanie 

sa na VZN je 6  a pre schválenie osobitným zreteľom  je 7.  

 

 

K bodu 2: Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský určil za overovateľov zápisnice pána Michala 

Macháčka a Mgr. Viktora Brádňanského a za zapisovateľku Miroslavu Karasovú.  
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K bodu 3: Voľba návrhovej komisie 
Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský odporučil do funkcie predsedníčky návrhovej komisie 

poslankyňu p. Hildu Ginisovú a za členov Bc. Filipa Rohárika a Ing. Miroslavu Vargovú.  

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu:  

 

Za 9: Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, Mgr. 

Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip Rohárik, Ing. Miroslava 

Vargová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 4: Schválenie programu rokovania MsZ 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský oboznámil prítomných s programom rokovania 

mestského zastupiteľstva, ktorý bol zverejnený a zaslaný poslancom.  

 

1. Otvorenie, kontrola uznášaniaschopnosti 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie programu rokovania 

 

5. Vzdanie sa mandátu poslanca mestského zastupiteľstva, zloženie sľubu 

a kooptácia poslanca MsZ. Delegovanie zástupcu zriaďovateľa do rady školského 

zariadenia -Základná umelecká škola Jána Valacha Nábrežie Rimavy 457/19 

Hnúšťa. Kooptácia podpredsedu a člena komisie na ochranu verejného poriadku.  
Predkladajú: prednostka úradu a vedúca odd. proj. riadenia, školstva a SV 

 

6. Vzdanie sa funkcie člena Dozornej rady MIS Hnúšťa 

Predkladá: prednostka úradu 

  

7. Správa o plnení pokynu primátora a uznesení mestského zastupiteľstva 

Predkladá: primátor mesta 

 

8. Správa o vyúčtovaní poskytnutých finančných prostriedkov – dotácií v zmysle 

VZN č. 160/2021 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Hnúšťa na všeobecne 

prospešné účely 
Predkladá: vedúca oddelenia ekonomiky a financovania MsÚ 

 

9. Schvaľovanie žiadostí o dotácie v zmysle VZN č. 160/2021 o poskytovaní dotácií z 

rozpočtu mesta Hnúšťa na všeobecne prospešné účely 
Predkladá: hodnotiaca komisia  

 

10. Finančné vyhodnotenie hospodárenia mestskej športovej haly za rok 2023, 

vyhodnotenie prevádzky letného kúpaliska za rok 2023 

Predkladá: vedúci odd. služieb 

 

11. Zámery v oblasti športu a využitia športových zariadení vo vlastníctve mesta pre 

rok 2024 
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Predkladajú: predseda komisie školstva, kultúry a športu  a vedúci odd. služieb 

 

12. Výsledky hospodárenia škôl a školských zariadení s právnou subjektivitou za rok 

2023 
Predkladajú: riaditeľky ZŠ a ZUŠ 

 

13. Doplnok č. 5 k VZN č. 120/2014 o sociálnej pomoci 
Predkladá: vedúca odd. projektového riadenia, školstva a sociálnych vecí 

 

14. PROGRAM HOSPODÁRSKEHO ROZVOJA A SOCIÁLNEHO ROZVOJA 

MESTA HNÚŠŤA NA ROKY 2024-2028 – návrh na schválenie 
Predkladá: vedúca odd. projektového riadenia, školstva a soc. vecí 

 

15. Prejednanie žiadostí o predaj a prenájom majetku mesta 

Predkladá: predseda komisie investícií a správy majetku 

 

16. Prejednanie odporúčaní komisie pre sociálne veci, zdravotníctvo a nájomné 

bývanie 

Predkladá: predsedníčka komisie pre soc. veci, zdravotníctvo a nájomné bývanie 

 

17. Rôzne  

 

-  Zámer zapojenia sa mesta do vyhlásenej Výzvy na podporu energetickej 

efektívnosti a využívania OZE vo verejných budovách (PSK-SIEA-002-2023-DV-

EFRR) 

Predkladá: vedúca odd. projektového riadenia, školstva a SV 

 

- Návrh na vyhlásenie výzvy participatívneho rozpočtu mesta 
Predkladá: vedúca odd. projektového riadenia, školstva a SV 

 

18. Interpelácie, diskusia 

19. Záver 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o uvedenom programe rokovania:  

 

Za 9: Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, Mgr. 

Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip Rohárik, Ing. Miroslava 

Vargová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Primátor mesta informoval o návrhu na zmenu v uznesení, ktorá prišla pred zastupiteľstvom 

v písomnej forme, kde je navrhované, aby bod D/ v znení: „D/   kooptuje    -  volí v súlade s ust. 

§ 6 bod 4 Organizačného a rokovacieho poriadku komisií Mestského zastupiteľstva v Hnúšti za 

člena Komisie ochrany verejného poriadku pri Mestskom zastupiteľstve v Hnúšti p.   .....- dňom 

1.3.2024“ bol presunutý na nasledujúce zasadnutie mestského zastupiteľstva z dôvodov podľa 

návrhu Bc. Morovej: 

„Podľa ústnej informácie podanej prednostkou MsÚ Hnúšťa Ing. Oľgou Maciakovou dňa 

26.2.2024,  navrhovaným kandidátom a zároveň oslovený na uprázdnenú funkciu člena komisie 

ochrany verejného poriadku bol len p. Ivan Černák. Lenže rovnaké právne postavenie ako má 
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tento kandidát má aj p. Peter Rukavica, pretože: 

a)  

- Rovnako kandidovali na tento post, 

- Rovnako sa vzdali mandátu. Peter Rukavica z dôvodu, že MsÚ Hnúšťa nedovoľoval vo 

svojich interných normách vykonávať túto funkciu bezodplatne s rozdielom, že vzdal 

sa písomne, Ivan Černák sa vzdal mandátu ústne na výzvu MsÚ Hnúšťa po uprázdnení 

mandátu, 

- Rozdielne statusy boli len v tom, že Peter Rukavica mal väčší počet hlasov a bol zvolený 

a Ivan Černák bol s nižším počtom hlasov len náhradník. 

   

      Z uvedeného vyplýva, že vo výbere kandidátov sú si rovní. Oslovený však bol len jeden. 

b)  

- Obsah hlasovania bodu č. 5 programu zasadnutia MsZ Hnúšťa dňa 27.2.2024 nie je 

identický   

   s návrhom uznesení MsZ Hnúšťa (chýba ...a člena komisie na ochranu verejného 

poriadku), čím  

   uznesenie nerieši prejednávanie člena tejto komisie.    

1. Navrhujem hlasovanie za každý bod uznesenia osobitne a to po zvolení p. Vojteka za 

poslanca, pretože v opačnom prípade sa zamedzí tomuto poslancovi hlasovať 

o ostatných častiach obsahu uznesení, čo nedáva logiku, pretože na zasadnutí by mal 

hlasovať už ako poslanec od začiatku.“ 

H. Ginisová sa opýtala, či pán Rukavica sa vzdal riadne, písomne a teraz si to rozmyslel? 

Mgr. Pliešovský odpovedal, že v tejto chvíli ide o to, či tento návrh posunieme na ďalšie 

zastupiteľstvo. 

Mgr. Moncoľová sa opýtala, či by sa iba zmenil bod č. 5, lebo tam je toho viac. 

Bc. Morová odpovedala, že bez bodu D/. 

Ing. Vargová upozornila, že hovoria o návrhu uznesenia, ale pritom sme pri schvaľovaní 

programu. Potom v rámci toho bodu povieme, že sa nehlasuje o bode D/. V programe je to 

v bode č. 5, teraz sa bavíme o programe, nie o bode D/ uznesenia. 

Mgr. Moncoľová uviedla, že Bc. Morová predložila návrh na zmenu uznesenia, nie programu. 

Bc. Morová odpovedala, že nevedela, že to pán primátor dá do bodu schvaľovania programu.  

Mgr. Pliešovský to uzavrel, že budeme o tom hlasovať, keď prídeme k bodu č. 5.  Informoval 

o návrhu na doplnenie programu v bode Rôzne o Zmenu v knižničnom a výpožičnom poriadku, 

o ktorú požiadala pani riaditeľka mestského kultúrneho strediska.  

Ing. Vargová sa opýtala, či to berieme len na vedomie.  

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský odpovedal, že by sme to mali schváliť, pretože 

výpožičný poriadok ako taký sme schvaľovali. Dal hlasovať o navrhovanej zmene: 

Za 9: Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, Mgr. 

Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip Rohárik, Ing. Miroslava 

Vargová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Ing. Hroncová ako predkladateľka požiadala o preloženie bodu Rôzne - Zámer zapojenia sa 

mesta do vyhlásenej Výzvy na podporu energetickej efektívnosti, nakoľko z rokovania 
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finančnej komisie nám vyplynuli ešte nejaké povinnosti na ekonomické prepočítanie, takže do 

budúceho zastupiteľstva by sme to urobili a prerokovalo by sa na komisii. 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na zmenu 

programu: 

 

Za 9: Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, Mgr. 

Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip Rohárik, Ing. Miroslava 

Vargová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Ing. Kiráľová podala návrh na doplnenie v bode č. 6/ o delegovanie člena dozornej rady MIS 

Hnúšťa. 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na zmenu 

programu: 

 

Za 9: Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, Mgr. 

Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip Rohárik, Ing. Miroslava 

Vargová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Primátor mesta dal hlasovať za celkový program po uvedených úpravách:  

 

Za 8: Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, Mgr. 

Katarína Moncoľová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip Rohárik, Ing. Miroslava Vargová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1/ Bc. Erika Morová 

 

K bodu 5: Vzdanie sa mandátu poslanca mestského zastupiteľstva, zloženie sľubu 

a kooptácia poslanca MsZ. Delegovanie zástupcu zriaďovateľa do rady školského 

zariadenia - Základná umelecká škola Jána Valacha Nábrežie Rimavy 457/19 Hnúšťa. 

Kooptácia podpredsedu a člena komisie na ochranu verejného poriadku 

 

Prednostka úradu Ing. Oľga Maciaková uviedla, že PaedDr. Marianna Balašková sa dňom 

31.1.2024 písomne vzdala mandátu poslanca mestského zastupiteľstva.  Ak zanikol mandát 

poslanca obecného zastupiteľstva, nastupuje ako náhradník kandidát, ktorý získal najväčší 

počet platných hlasov vo volebnom obvode, v ktorom zanikol mandát. Ďalší, ktorý nastúpil a 

získal 390 hlasov, je pán Peter Vojtek. Bolo mu oznámené, že získal na post poslanca, mandát 

prijal a preto teraz do rúk primátora vloží zákonom predpísaný sľub.  

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský prečítal sľub poslanca:  

 

"SĽUBUJEM NA SVOJU ČESŤ A SVEDOMIE, ŽE BUDEM RIADNE PLNIŤ SVOJE POVINNOSTI, 

OCHRAŇOVAŤ ZÁUJMY MESTA, DODRŽIAVAŤ ÚSTAVU SLOVENSKEJ REPUBLIKY, ÚSTAVNÉ ZÁKONY, 

ZÁKONY A OSTATNÉ VŠEOBECNE ZÁVÄZNÉ PRÁVNE PREDPISY, A PRI VÝKONE SVOJEJ FUNKCIE 

POSLANCA MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA ICH BUDEM UPLATŇOVAŤ PODĽA SVOJHO NAJLEPŠIEHO 

VEDOMIA A SVEDOMIA“ 
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Pán Peter Vojtek podpísal sľub poslanca a prevzal osvedčenie o zvolení. Primátor mesta mu 

zablahoželal so slovami, že pevne verí v dobrú spoluprácu. 

 

Ing. Maciaková uviedla, že zánik mandátu PaedDr. Balaškovej znamená aj zánik jej funkcií 

a členstva v komisiách a dozorných radách. Bola v dozornej rade mestského bytového podniku 

a jej členstvo k 31.1.2024 zaniká, tak ako aj členstvo v komisii na ochranu verejného poriadku 

pri mestskom zastupiteľstve v Hnúšti. Je potrebné, aby sa náhradníkom namiesto nej v dozornej 

rade MsBP sa stal pán Peter Vojtek. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie Hilda Ginisová predložila návrh na uznesenie č. 18/257/2024:  

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Vzdanie sa mandátu poslanca mestského zastupiteľstva, kooptácia poslanca a 

podpredsedu komisie na ochranu verejného poriadku. Delegovanie zástupcu 

zriaďovateľa do rady školského zariadenia - Základná umelecká škola Jána Valacha 

Nábrežie Rimavy 457/19 Hnúšťa 
 

A/  b e r i e    n a     v e d o m i e       

 

1. vzdanie sa mandátu poslankyne mestského zastupiteľstva PaedDr. Marianny Balaškovej 

dňom 31.01.2024, 

2. informáciu primátora mesta Hnúšťa o zániku mandátu poslanca PaedDr. Marianny 

Balaškovej vo volebnom obvode č. 1 Mesta Hnúšťa dňom 31. januára 2024 v súlade s 

§ 25 ods. 2 písm. c) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov písomným oznámením doručeným primátorovi mesta Hnúšťa, 

3. informáciu zapisovateľa miestnej volebnej komisie o výsledku volieb do orgánov 

samosprávy obcí konaných 29.10.2022, v ktorých kandidát na poslanca Peter Vojtek vo 

volebnom obvode č. 1, sa s počtom získaných hlasov 390 stal prvým náhradníkom vo 

volebnom obvode č.1, v ktorom sa uprázdnil mandát, 

4. vyhlásenie nastúpenia náhradníka, zloženie sľubu poslanca mestského zastupiteľstva 

5. zánik členstva PaedDr. Marianny Balaškovej v Dozornej rade Mestský bytový podnik 

s.r.o. Hnúšťa   dňom 31.1.2024, 

6. zánik členstva PaedDr. Marianny Balaškovej v komisii KOVP pri MsZ v Hnúšti dňom 

31.1.2024, 

 

B/   konštatuje,  že    

 

1/ Náhradník vo volebnom obvode č. 1 Peter Vojtek,  zložil zákonom predpísaný sľub poslanca 

mestského zastupiteľstva  a  prevzal z rúk primátora mesta osvedčenie o tom, že sa stal dňa 27. 

februára 2024 poslancom Mestského zastupiteľstva mesta Hnúšťa  vo volebnom obvode č. 1. 

 

C/  schvaľuje zástupcu mesta  

  

v nadväznosti na uznesenie MsZ č. 2/21/2022 zo dňa 12.12.2022 (bod B, II, 5.) poslanca 

Mestského zastupiteľstva v Hnúšti Petra Vojteka za člena  Dozornej rady obchodnej spoločnosti 

Mestský bytový podnik s.r.o. Hnúšťa odo dňa  1. marca 2024  
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D/  poveruje 

 

konateľa Mestského bytového podniku Hnúšťa s.r.o. zabezpečiť zmeny (výmaz a zápis 

v obchodnom registri) v lehotách, ktoré sú určené súvisiacimi právnymi predpismi 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za 9/ Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, Mgr. 

Katarína Moncoľová,  Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip Rohárik, Ing. Miroslava 

Vargová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1/ Peter Vojtek 

 

 

Ing. Maciaková navrhla, aby sa členstvo v komisii na ochranu verejného poriadku presunulo na 

budúce zastupiteľstvo. 

Bc. Morová upozornila, že p. Vojteka môžeme dať ako podpredsedu. 

Ing. Vargová súhlasila, podpredsedu môžeme, len člena presúvame na ďalšie zasadnutie 

zastupiteľstva. 

 

Primátor mesta dal hlasovať o bode B/, bod 2/ z návrhu na uznesenie v znení: 

 

B/ konštatuje, že 

2/ p. Peter Vojtek sa získaním poslaneckého mandátu stáva podpredsedom KOVP za poslanecký 

zbor 

 

Za 9/ Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, Mgr. 

Katarína Moncoľová,  Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip Rohárik, Ing. Miroslava 

Vargová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1/ Peter Vojtek 

 

Ing. Hroncová informovala, že vzdaním sa mandátu poslanca zanikajú aj funkcie v komisiách. 

Funkcia poslanca nie je naviazaná na radu školy, ale vo všeobecnosti sú poslanci delegovaní 

ako zástupcovia zriaďovateľa. Preto je predložené aj osobitné uznesenie, kde v bode B/ je 

navrhnuté odvolať PaedDr. Balaškovú v orgáne školskej samosprávy – v rade školy Základnej 

umeleckej školy Jána Valacha, Nábrežie Rimavy a v bode C/ je navrhnuté delegovať v súlade 

so zákonom o štátnej správe v školstve a školskej samospráve zástupcu zriaďovateľa v ZUŠ. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie Hilda Ginisová predložila návrh na uznesenie č. 18/258/2024:  

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Vzdanie sa mandátu poslanca mestského zastupiteľstva, kooptácia poslanca a 

podpredsedu komisie na ochranu verejného poriadku. Delegovanie zástupcu 

zriaďovateľa do rady školského zariadenia - Základná umelecká škola Jána Valacha 

Nábrežie Rimavy 457/19 Hnúšťa 
 

 A/ berie na vedomie,  
- Uznesenie Mestského zastupiteľstva v Hnúšti č. 2/22/2022 zo dňa 12.12.2022, ktorým boli 

delegovaní zástupcovia zriaďovateľa do rád škôl a školských zariadení, ktorých zriaďovateľom 
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je mesto Hnúšťa  

- vzdanie sa mandátu poslanca mestského zastupiteľstva PaedDr. Marianny Balaškovej  

 

B/ odvoláva  
- delegovanú zástupkyňu zriaďovateľa PaedDr. Mariannu Balaškovú z orgánu školskej 

samosprávy (rady školy) v školskom zariadení Základná umelecká škola Jána Valacha Nábrežie 

Rimavy 457/19 Hnúšťa, ktorého zriaďovateľom je Mesto Hnúšťa, ktorá bola delegovaná za 

zástupcu zriaďovateľa Uznesením Mestského zastupiteľstva v Hnúšti č. 2/22/2022 zo dňa 

12.12.2022.  

 

C/ deleguje  
- v súlade s ustanovením § 25 ods. 5 Zákona č. 596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve a 

školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov za zástupcu zriaďovateľa (Mesto 

Hnúšťa) do školskej rady Základnej umeleckej školy Jána Valacha Nábrežie Rimavy 457/19 

Hnúšťa pána Petra Vojteka.  

 

Primátor mesta dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za 9/ Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, Mgr. 

Katarína Moncoľová,  Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip Rohárik, Ing. Miroslava 

Vargová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1/ Peter Vojtek 

 

Od 13.30 hod. bol na rokovaní mestského zastupiteľstva prítomný zástupca primátora Mgr. 

Michal Bagačka. Počet prítomných poslancov je 11. 

 

K bodu č. 6: Vzdanie sa funkcie člena a predsedu Dozornej rady MIS Hnúšťa 

 

Ing. Maciaková informovala, že na dozornej rade prijali vyhlásenie predsedu a člena dozornej 

rady MHnúšťa, že sa funkcie vzdáva. Mestské zastupiteľstvo musí delegovať ďalšieho člena 

a určiť si predsedu a kooptovať aj ďalšieho člena, Ing. Miroslavu Vargovú. 

Ing. Vargová sa opýtala, či predsedu dozornej rady si nevolí dozorná rada prečo to potom 

deleguje mesto. Túto časť treba vypustiť z návrhu na uznesenie, predsedu volí dozorná rada. 

Myslí, že nie je dobre, že v návrhu je spätný dátum, od 1.2.2024. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 18/259/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Vzdanie sa funkcie člena a predsedu Dozornej rady MIS Hnúšťa 

 

A/  b e r i e    n a     v e d o m i e       

 
vzdanie sa Mgr. Michala Bagačku funkcie člena a predsedu Dozornej rady obchodnej 

spoločnosti Mestská investičná spoločnosť Hnúšťa s.r.o. ku dňu 29.1.2024 

  

B/  k o o p t u j e 

  

Ing. Miroslavu Vargovú za členku  Dozornej rady obchodnej spoločnosti Mestská investičná 

spoločnosť Hnúšťa s.r.o.  od 1.3. 2024 
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C/  poveruje 

konateľov Mestskej investičnej spoločnosti Hnúšťa s.r.o. zabezpečiť zmeny (výmaz a zápis 

v obchodnom registri) v lehotách, ktoré sú určené súvisiacimi právnymi predpismi 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za 10/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip 

Rohárik, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržala sa: 1/ Ing. Miroslava Vargová 

 

K bodu 7:  Správa o plnení pokynu primátora a uznesení mestského zastupiteľstva 

  

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský uviedol, že správu dostali písomne v materiáloch, 

niektoré úlohy ešte trvajú. 

Ing. Vargová sa vyjadrila k úlohe zaslať podklady k ďalšiemu využitiu gymnázia podľa jej 

písomnej požiadavky. Zaslané boli údaje o nákladoch na energie a nájme ZUŠ a CVČ. 

Pripomenula, čo požadovala, keďže nebolo zaslané úplne to, čo chcela. Žiadala, aby 

v prehľadnej tabuľke boli uvedené súčasné prevádzkové výdavky, udržiavací režim plus 

predpokladané pri čiastočnej, resp. plnej  prevádzke. Ďalej výdavky nevyhnutné k tomu, ak by 

tam boli presťahované tieto organizácie a aké náklady budú súvisieť s objektmi, odkiaľ ich 

presťahujeme. Ak napríklad presťahujeme výtvarný odbor z budovy bývalej knižnice, čo s tou 

budovou ďalej, alebo presťahujeme CVČ z komunálu – takéto informácie jej tam chýbajú. 

Potom písomné vyjadrenie tých, ktorí by sa mali presťahovať, či s tým súhlasia, aká je ich 

predstava, alebo nejaké pracovné rokovanie k tomu. Chýbajú jej aj úvodné informácie, v akom 

stave je to dnes, či naďalej platí to, že to má v správe stredná odborná škola a kedy sa plánujeme 

ako mesto vyjadriť k tejto ponuke BBSK, ak to teda chceme a aká je naša predstava na 

prevádzku, či tam chceme nejakého správcu, či pod nejakým oddelením. Informácie nie sú 

úplne kompletné a ak to kolegom stačí na to, že sa rozhodneme, že gymnázium zoberieme pod 

mesto, tak jej nie. Poprosila o doplnenie vecí, ktoré povedala.  

Primátor mesta odpovedal, že informácie, ktoré sa týkajú energií, sú uvedené v tabuľke, 

celkový ročný priemer posledných piatich rokov je cca 48 500 eur, čo aj pri našom snažení, že 

by sme budovu využívali, tak nevieme pokryť prevádzkové náklady čisto mesto. Pani riaditeľka 

ZUŠ je uzrozumená s tým, že by sme školu presťahovali. Vieme, že náklady, ktoré by boli 

potrebné na úpravu nových priestorov v gymnáziu na akustické steny atď., by boli nejakých 30 

tisíc eur, to je odhad. Nevieme, za koľko by sme predali budovu na ul. Poľnej, kde sídli výtvarný 

odbor, čiže sme sa ešte nepokúšali do tohto zasahovať, pretože v marci bude zasadať 

zastupiteľstvo BBSK, kde sa má rozhodnúť, či vôbec ponuku dostaneme. Dnes je to v správe 

strednej odbornej školy, pán riaditeľ ešte nevedel vyčísliť sezónu, udržiavacie náklady, 

temperovali na 12º. CVČ by malo záujem o priestory, ale nájom CVČ a ZUŠ je 15700 eur a tým 

pádom rozdiel činí 32 800 eur, čo Hnúšťa nepokryje. Potrebovali by sme silnejšieho hráča do 

týchto priestorov, na začiatku ponúkol primátor aj pánovi Lunterovi, aby sme hovorili aj 

s úradom práce, sociálnych vecí a rodiny. Oni majú zazmluvnené a nepôjdu tam, ale aj keby 

išli, v súčasnosti majú mesačný nájom 2 tisíc eur, takže by to bolo 24 tisíc a stále nám chýba 8 

tisíc. To je dosť peňazí pre mesto, aby sme si dovolili vziať budovu pod seba. Keďže doteraz 

sme nedostali žiadny iný návrh, ako by sme vedeli budovu využiť, pripadá mu rizikové silou-

mocou tam pchať niečo mestské. V ďalšom kroku je najprv rokovanie s pánom predsedom 

BBSK, ktoré bude zajtra a potom uvidíme, ako budú reagovať na tieto skutočnosti aj poslanci 
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BBSK. Budova je v katastri mesta na exponovanom mieste a bojíme sa toho, že by mohla 

dopadnúť ako škola 1.-4. v Likieri. Za mesto hovorí, že finančné nároky na prevádzkovanie 

budovy sú cez náš rozpočet.  

Ing. Vargová odpovedala, že to úplne nekorešponduje s tým, aké stanovisko jej dalo BBSK, 

ktoré hovorí o tom, že informácia o prebytočnom majetku bola na mesto zaslaná 16.10. 

s možnosťou uchádzať sa o nájom alebo prevod majetku. BBSK zatiaľ neeviduje spätnú väzbu 

od mesta Hnúšťa, avšak mesto deklarovalo skôr potencionálny záujem o nájom tejto budovy. 

Ide jej o to, že na pôde zastupiteľstva sa vôbec nerozhodlo o tom, či do toho ísť alebo nie a teda 

nevie, s ako spätnou reakciou zástupcovia mesta s BBSK rokujú. Na mestskom zastupiteľstve 

sme o tom, či máme záujem o túto budovu vôbec nerokovali a preto aj pýtala tieto podklady, 

aby boli relevantné, aby sme o tom rozhodli. Nech už zajtrajšie rokovanie bude o čomkoľvek, 

prosí, aby sme dostali informácie skôr ako z médií.  

Mgr. Pliešovský odpovedal, že je to skôr mediálna informácia, to, že prejavil ako štatutár mesta, 

že máme záujem, aby to ostalo tým, smerom, že by to ostala vzdelávacia inštitúcia. Ďalšie 

informácie z BBKS budeme vedieť v nasledujúcich dňoch, potom budeme poslancov 

informovať. 

Mgr. Bagačka uviedol, že ponuku dali a teraz čakajú na našu reakciu. Viackrát sme sa o tom 

rozprávali, oficiálne stanovisko nie je. Myslí, že na ďalšie zastupiteľstvo im treba jasne povedať 

stanovisko. 

Ing. Vargová uviedla, že s tým plne súhlasí, len k tomu prosí doplniť požadované čísla, pretože 

pre nás je dôležitá aj tá prvá nevyhnutná investícia, bez ktorej by tam ZUŠ nemohla fungovať 

a proste ju treba odhadnúť. Všetko sa to dotýka rozpočtu a bez toho sa ťažko rozhodnúť. Ak 

bude rokovanie, opäť prízvukuje názor, ktorí mali mnohí od začiatku, že prosíme BBSK, aby 

pomohol s využitím tej budovy, ako to je napr. vo Zvolene alebo kde, pretože BBSK je v tomto 

určite silnejší hráč ako mesto.  

Mgr. Pliešovský s tým vyjadril súhlas. 

Mgr. Černáková informovala, že to vyšlo nejakých cca 36 tisíc eur, čo sa týka úpravy priestorov 

pre hudobný odbor. Iné prestavby nie sú potrebné, ešte zakúpiť zrkadlá. 

Mgr. Moncoľová navrhla doplniť k požadovaným informáciám, ak by sa tam ZUŠ a CVČ 

premiestnili, tak koľko je to z tej kapacity, koľko ostane prázdneho priestoru a čo s ním. 

Ing. Kiráľová uviedla, že úlohou mesta je pripraviť zodpovedné podklady pre radu, keďže 

nemáme, tak na rokovanie komisie a zastupiteľstva. Materiál nemáme, lebo ten, ktorý prišiel, 

tak myslí, že ani jeden z nás ho nepovažuje za dostačujúci. Treba pripraviť odborný podklad 

v zmysle pripomienok, aby sme vedeli vyhodnotiť čísla a aby sme sa vedeli správne rozhodnúť.  

 

Vyjadrila sa aj k odpovedi na jej požiadavku na Slovak Telekom, stále má tú informáciu, že 

Slovak Telekom nemá uzlový bod, že to majú energetici, na pošte je centrálna technológia, ale 

nie je optika. Treba ich požiadať písomne, záleží všetkým v meste na tom, aby sme mali optiku 

aj cez nich, nielen cez iných operátorov. Za seba vie povedať, že v  jednom období mala 

výpadok 64x za hodinu. Optiku vedia zabezpečiť aj v meste Hnúšťa, keď ju vedia dať aj do 

malých dedín.  

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 18/260/2024: 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Správa o plnení pokynu primátora a uznesení mestského zastupiteľstva 

 

a/ berie na vedomie: 

Správu o plnení pokynu primátora a uznesení mestského zastupiteľstva s pripomienkami, 

ktoré boli vznesené a sú uvedené v zápisnici z rokovania MsZ 
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Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za 11/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip 

Rohárik, Ing. Miroslava Vargová, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 8: Správa o vyúčtovaní poskytnutých finančných prostriedkov – dotácií v zmysle 

VZN č. 160/2021 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Hnúšťa na všeobecne prospešné 

účely 

 

Vedúca odd. ekonomiky a financovania Ing. Katarína Trnavská uviedla, že správu o vyúčtovaní 

žiadostí a prehľad podaných žiadostí na tento rok dostali poslanci ako doklady k rokovaniu, sú 

tam uvedené poskytnuté dotácie, ktoré boli vyčerpané v plnej výške a zúčtované boli 

v stanovenom termíne. Doklady k vyúčtovaniam boli predložené. Z rokovania hodnotiacej 

komisie vyplynula aj požiadavka na propagáciu mesta, kluby na vyžiadanie doložili. Žiadosti 

na tento rok zhodnotila hodnotiaca komisia a predložila na schválenie mestskému 

zastupiteľstvu. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 18/261/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Správa o vyúčtovaní poskytnutých finančných prostriedkov – dotácií v zmysle VZN č. 

160/2021 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Hnúšťa na všeobecne prospešné účely 
 

a/ berie na vedomie: 

 

Správu o vyúčtovaní poskytnutých finančných prostriedkov – dotácií v zmysle VZN č. 

160/2021 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Hnúšťa na všeobecne prospešné účely 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za 11/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip 

Rohárik, Ing. Miroslava Vargová, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 9: Schvaľovanie žiadostí o dotácie v zmysle VZN č. 160/2021 o poskytovaní dotácií 

z rozpočtu mesta Hnúšťa na všeobecne prospešné účely 
 

Ing. Kiráľová informovala, že hodnotiaca komisia zasadala 14. februára, tak ako je definované 

vo VZN do 60 dní od schválenia rozpočtu. Prešli si všetky žiadosti, aj vyúčtovanie dotácií 

z predchádzajúce roka. Pripomienky sú definované v zápise z komisie. Odporúčajú primátorovi 

odpísať pohľadávku, ktorá je teraz už v účtovníctve v meste, za volejbalový klub. Zároveň 

vyplynula aj úloha pripraviť nové nájomné zmluvy pre občianske združenia a kluby, aby boli 
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správne zabezpečené aj spôsoby úhrad a splatnosti, aby sa nestalo, že sa faktúra nevystaví 

a kluby nezaplatia. Mesto Hnúšťa pristúpilo k väčšiemu dôrazu v oblasti reprezentácie 

a propagácie, aby to nebolo len do opravy alebo prevádzky, ale prednostne pre tých, ktorí 

reprezentujú mesto. Požiadavky boli oveľa vyššie, ale môžeme rozdeliť len to, čo sme 

v rozpočte schválili. Súčasťou zápisu z hodnotiacej komisie je aj tabuľka s požiadavkami 

a schválenými sumami. Môžeme navrhnúť aj hlasovanie an blok. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 18/262/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Schvaľovanie žiadostí o dotácie v zmysle VZN č. 160/2021 o poskytovaní dotácií z rozpočtu 

mesta Hnúšťa na všeobecne prospešné účely 
 

A/ p r e r o k o v a l o   informáciu  
o predložených žiadostiach o dotáciu v zmysle VZN č. 160/2021, o rokovaní hodnotiacej 

komisie a o návrhu žiadostí a odporúčaní výšky poskytnutia dotácií z rozpočtu mesta Hnúšťa 

formou zápisnice zo zasadnutia hodnotiacej komisie, konanej dňa 14.2.2024  

 

B/ b e r i e    n a    v e d o m i e  
Návrh prerozdelenia dotácií z rozpočtu mesta Hnúšťa v zmysle VZN č. 160/2021 na základe 

odporúčania hodnotiacej komisie a predloženého návrhu žiadostí a výšky odporúčanej sumy na 

schválenie dotácií z rozpočtu mesta Hnúšťa  

 

C/ s c h v a ľ u j e  
Podľa § 5 ods. 6 VZN č. 160/2021 poskytnutie dotácií na základe odporúčania hodnotiacej 

komisie:  

 

1. Pre jednotlivých žiadateľov v rámci podprogramu 7.5. Podpora športu – dotácie združeniam 

a klubom nasledovne:  

 

TAEKWONDO KLUB Hnúšťa   8 500 eur  

Kick-Box Leon Hnúšťa    2 500 eur  

Klub slovenských turistov Hnúšťa   1 300 eur  

Mestský kynologický klub Hnúšťa   1 100 eur  

Volejbalový klub ISKRA Hnúšťa   9 000 eur  

Futbalový klub ISKRA Hnúšťa                   21 400 eur  

Stolnotenisový klub ISKRA Hnúšťa        700 eur  

Fitness klub Iskra Hnúšťa    2 500 eur  

 

2. Pre jednotlivých žiadateľov v rámci podprogramu 9.2. Sociálna pomoc občanom/Prvok 9.2.2. 

Podpora miestnych spolkov a združení nasledovne:  

 

Slovenský zväz zdravotne postihnutých  900 eur  

OZ Klub rómskych aktivistov v SR   700 eur  

Hnúšťanské labky             4 000 eur  

Horná Rimava     400 eur  
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D/ n e s c h v a ľ u j e  

 

1. Poskytnutie dotácie na základe odporúčania hodnotiacej komisie v rámci podprogramu 7.5 

Podpora športu – dotácie združeniam a klubom pre žiadateľa: Slovenský rybársky zväz MO - 

Tisovec 

 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: 10/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip 

Rohárik, Ing. Miroslava Vargová,  

Proti: 0 

Zdržal sa: 1/ Peter Vojtek 

 

 

K bodu 10: Finančné vyhodnotenie hospodárenia mestskej športovej haly za rok 2023, 

vyhodnotenie prevádzky letného kúpaliska za rok 2023 

 

Ing. Porubiak uviedol, že materiály boli doručené, boli prerokované vo finančnej komisii 

a v komisii školstva, kultúry a športu. Kúpalisko aj športová hala skončili za rok 2023 v strate. 

Zámery, čo sa týka športove haly, sú popísané na strane 9. V hale boli zistené problémy čo sa 

týka plesní a drobných nedostatkov, doporučuje na ďalšom zastupiteľstve zvážiť možnosť 

rekonštrukcie haly z externých zdrojov, aby hala naďalej plnila svoje účely. Počas roku 2023 

došlo k neplateniu nájomného zo strany športových klubov. Pripravili návrh zmlúv, aby boli 

v súlade s platnými zásadami o hospodárení a nakladaní s majetkom mesta Hnúšťa. Na 

kúpalisko nebola poskytnutá žiadna účelová dotácia pre rok 2023, tak bolo vo vyššej strate. Zo 

strany hygieny je jednoznačná požiadavka, aby mohlo byť ďalej prevádzkované, zabezpečiť 

sociálne zariadenie pre imobilných návštevníkov, z oddelenia výstavby sa na tom už robí, aby 

kúpalisko mohlo byť otvorené čo najskôr. Keď sa nám podarí zachytiť sezónu na začiatku, tak 

je to z hľadiska finančného hodnotenia kúpaliska výhodné. Ostatné veci čo sa týka kúpaliska, 

tak neboli definované žiadne väčšie problémy. Predpokladá, že vedúci bude ďalej pán Šutta, 

takže verí, že nenastanú žiadne problémy.  

Ing. Kiráľová informovala, že materiály sú spracované v podobnom duchu ako v minulom 

období, boli prerokované na finančnej komisii. Tak, ako sme teraz priamo rozdelili financie pre 

kluby v sume 47 tisíc, tak mesto nepriamo podporuje aj nefinančne, v sume 166 813 eur, to sú 

obrovské náklady. Keď si pozrieme aj využitie haly, je vidieť, ako ju kto využíva. Body, ktoré 

definovali na komisii, si pán vedúci zobral za svoje, čo sa týka nájomných zmlúv, aby boli 

v súlade so zásadami, zabezpečiť  čo treba na kúpalisku, ako bolo definované na pracovnom 

stretnutí v r. 2023, doporučili aj úpravu sadzby pre dospelých na letnú sezónu. 

Mgr. Petrok konštatoval, že halu máme naozaj vyťaženú skoro na 100 %, aj počas víkendov sa 

konajú súťaže, majstrovské stretnutia a turnaje. Nepriame náklady mesta na šport sú dosť 

vysoké, ale myslí si, že to, že naši občania, mládež a deti majú kde športovať, tak si to naozaj 

zaslúžia. Ako hovorila Ing. Kiráľová, vlani sme sa niekoľkokrát stretli a niektoré veci neboli 

dotiahnuté do konca. Poďakoval za jednotlivé športové kluby za dotácie, ktorými podporuje 

šport, práca s mládežou je vizitkou tých, ktorí to robia. Poďakoval Ing. Porubiakovi, že sa 

s klubmi stretne a veci sa riešia. Čo sa týka kúpaliska, len sa poteší, ak otvoríme čo najskôr po 

splnení všetkých podmienok, ktoré máme. V auguste už tam nikto nepríde, treba, aby v júni už 

bolo k dispozícii. 
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Predsedníčka komisie predložila návrh na uznesenie č. 18/263/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu:       

Finančné vyhodnotenie hospodárenia mestskej športovej haly za rok 2023, vyhodnotenie 

prevádzky letného kúpaliska za rok 2023 

 

a/ berie na vedomie: 

Finančné vyhodnotenie hospodárenia mestskej športovej haly za rok 2023, vyhodnotenie 

prevádzky letného kúpaliska za rok 202 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za 11/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip 

Rohárik, Ing. Miroslava Vargová, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 11: Zámery v oblasti športu a využitia športových zariadení vo vlastníctve mesta 

pre rok 2024 

 

Ing. Porubiak uviedol, že na základe skúseností, ktoré získal od 15. januára, aj zo zasadnutí 

komisií a aj vidí, ako to funguje, predpokladá, že by chcel požiadať o čiastočnú zmenu 

organizačnej štruktúry oddelenia služieb s tým, že buď čiastočne poveriť pracovníka, alebo 

vytvoriť úplne nové miesto pri zachovaní konečného počtu pracovníkov, aby sa urobil systém 

centrálneho správcu ihrísk. Máme prevádzkové poriadky, ale aby sme boli flexibilnejší, aby 

ihriská slúžili tomu, komu majú. Týka sa to všetkých ihrísk. Veľký krok sa podaril stavebnému 

oddeleniu v spolupráci s firmou Colas, cestné komunikácie sa na dopravnom ihrisku urobili 

kvalitne. 

Ing. Hroncová doplnila k detskému dopravnému ihrisku, že to bolo aj vďaka získanej dotácii 

z úradu predsedu vlády. 

Mgr. Petrok uviedol, že ihrísk máme dosť veľa a pribúdajú nám aktivity pre mládež a pre deti, 

takže v tomto smere by to určite podporil. V športovej hale sa chystajú rôzne súťaže a aktivity, 

bolo by fajn, keby projekt, ktorý chceme robiť, prešiel.  

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 18/264/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu:       

Zámery v oblasti športu a využitia športových zariadení vo vlastníctve mesta pre rok 2024 

 

a/ berie na vedomie: 

Zámery v oblasti športu a využitia športových zariadení vo vlastníctve mesta pre rok 2024 
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Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za 11/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip 

Rohárik, Ing. Miroslava Vargová, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 12: Výsledky hospodárenia škôl a školských zariadení s právnou subjektivitou za 

rok 2023 

 

Vedúca odd. ekonomiky a financovania Ing. Katarína Trnavská uviedla, že účtovné závierky 

škôl boli predložené v stanovenom termíne tak, ako ukladá zákon. Problémy neboli, so školami 

sa dobre spolupracuje a podklady, ktoré teraz predložili, budú aj podkladom k spracovaniu 

záverečného účtu, aj tam sa tým bude možné podrobnejšie zaoberať. Hospodária zodpovedne 

a v súlade so schváleným rozpočtom, s presunmi, ktoré sú v ich kompetencii. 

Ing. Kiráľová informovala, že materiál sme dostali. Je dobre, že máme výsledky hospodárenia, 

možno by bolo v nasledujúcom období tento bod vypustiť a venovať sa mu podrobnejšie 

v záverečnom účte, ale je dobré, keď nám to dajú a vidíme hospodárenie. 

Mgr. Petrok doplnil, že keď sme sa rozprávali s pani riaditeľkami aj na komisii, takúto zmenu 

by privítali. Minulý mesiac sme ich pozývali k rozpočtu, ktorý už bol schválený, teraz 

predkladajú hospodárenie, takže by sme si to mali nastaviť v programe, aby sme ich nevolali 

na každé zastupiteľstvo.  

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 18/265/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Výsledky hospodárenia škôl a školských zariadení s právnou subjektivitou za rok 2023 

 

a/ berie na vedomie: 

Výsledky hospodárenia škôl a školských zariadení s právnou subjektivitou za rok 2023: 

 

- Základná škola J.F. Rimavského, Nábrežie Rimavy 457/19, Hnúšťa 

- Základná škola Klokočova 742/15, Hnúšťa 

- Základná umelecká škola, Nábrežie Rimavy 457/19, Hnúšťa  

 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za 11/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip 

Rohárik, Ing. Miroslava Vargová, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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K bodu 13: Doplnok č. 5 k VZN č. 120/2014 o sociálnej pomoci 

 

Vedúca odd. projektového riadenia, školstva a sociálnych vecí Ing. Michaela Hroncová uviedla, 

že predmetom návrhu doplnku č. 5 VZN č. 120/2014 je zvýšenie príspevku pre stravovanie 

oprávnených osôb, kde je navrhnuté zvýšenie príspevku z 50 centov na jeden odobratý obed na 

1 odobratý obed a pracovný obed pre oprávnené osoby, ktorých výška dôchodku nepresiahne 

alebo sa rovná výške 600 eur. V druhom bode vo výške 0,70 € pre oprávnenú osobu, ktorej 

dôchodok presiahne výšku 600 eur, najviac do výšky 650 eur. Uvedený návrh bol zverejnený 

v zákonom stanovenej lehote na úradnej tabuli a do určeného termínu neboli doručené žiadne 

pripomienky. 

Ing. Kiráľová uviedla, že v komisii to zobrali na vedomie s odporúčaním mestskému 

zastupiteľstvu. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na VZN č. 15/2024:  

 

Mestské zastupiteľstvo v Hnúšti 

sa uznáša  

na Všeobecne záväznom nariadení mesta č. 15/2024 

 

Doplnok č. 5 k VZN č. 120/2014 o sociálnej pomoci 

 

Vyhlásené vyvesením 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na VZN: 

 

Za 11/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip 

Rohárik, Ing. Miroslava Vargová, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 14: PROGRAM HOSPODÁRSKEHO ROZVOJA A SOCIÁLNEHO ROZVOJA 

MESTA HNÚŠŤA NA ROKY 2024-2028 – návrh na schválenie 

 

Vedúca odd. projektového riadenia, školstva a sociálnych vecí Ing. Michaela Hroncová uviedla, 

že platnosť dokumentu skončila a pristúpilo sa k vypracovaniu nového PHSR. V závere 

dokumentu je zhrnutie celého procesu jeho tvorby formou záverečnej správy. Z okresného 

úradu životného prostredia sme dostali jednu pripomienku a to zapracovanie 

environmentálnych záťaží do analytickej časti, čo bolo uskutočnené a dokument bol takto 

predložený. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 18/266/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

PROGRAM HOSPODÁRSKEHO ROZVOJA A SOCIÁLNEHO ROZVOJA MESTA 

HNÚŠŤA NA ROKY 2024-2028 – návrh na schválenie 
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A/ berie na vedomie  
PROGRAM HOSPODÁRSKEHO ROZVOJA A SOCIÁLNEHO ROZVOJA MESTA 

HNÚŠŤA NA ROKY 2024-2028 s výhľadom do roku 2030  

 

B/ schvaľuje  
PROGRAM HOSPODÁRSKEHO ROZVOJA A SOCIÁLNEHO ROZVOJA MESTA 

HNÚŠŤA NA ROKY 2024-2028 s výhľadom do roku 2030 tak, ako bol zverejnený na úradnej 

tabuli mesta, web stránke mesta a na sociálnych sieťach 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za 11/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip 

Rohárik, Ing. Miroslava Vargová, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 15: Prejednanie žiadostí o predaj a prenájom majetku mesta  
 

Predseda komisie investícií a správy majetku Mgr. Michal Bagačka informoval, že firma 

Brantner, ktorá zbiera u nás komunálny odpad, nás požiadala, aby sme sa vyjadrili k jej zámeru 

a predstavila projekt s názvom Centrum pre energetické a biologické zhodnotenie odpadov, 

ktorý robí v spolupráci so slovenským plynárenským priemyslom. Chce vytvoriť 4 centrá, 

Martin, Nové Zámky, Poprad a Gemer. Bola oslovená aj Hnúšťa, požiadali o možnosť výstavby 

takéhoto projektu v rámci našej priemyselnej zóny. Mesto by z toho malo nejaký príjem, 

poriešené odpadové hospodárstvo, vytvorilo by sa minimálne 30 pracovných miest, podpora 

zelených projektov, výstavba a rekonštrukcia detských ihrísk, kompost pre občanov zadarmo. 

Viacerí poslanci sa zúčastnili komisie, bola urobená prezentácia, zaslaná mailom, bola tu 

zástupkyňa vedenia. Na základe toho, čo sme počuli a na základe diskusie komisia odporúča 

schváliť zámer spoločnosti, čo znamená, že spoločnosť môže rozvíjať ďalej nejaké aktivity, 

súvisiace s projektom.  

Ing. Vargová uviedla, že okrem výhod, ktoré sú spomínané, treba povedať, že sa jedná 

o množstvo odpadu na úrovni 100 tisíc ton ročne, ale zároveň si treba povedať, že to nie je 

uskladnenie odpadu ako na skládke, ktorá nám nevadí a väčšinou prešla. Je to vlastne 

dotrieďovanie a zhodnocovanie odpadu, čiže vyseparovanie zložiek, ktoré sa dajú použiť.. 

Biologický odpad, ktorý tam ostane, by mal byť suchou fermentáciou využívaný pre slovenský 

plynárenský priemysel. Uviedla, že podobný zámer sme tu už mali. Aby nás nikto neobviňoval, 

že berieme úplatky – ako pri Lidli, šíri tieto nezmyselné bludy bývalý primátor. Nemá nič od 

firmy Brantner, ani jedno euro, napriek tomu sa pokúsi trochu obhájiť tento zámer v tom 

zmysle, že podobný tu bol a vtedy mesto nemalo problém ho obhajovať, hoci išlo vyslovene 

o podvodníkov, podľa jej názoru. Bola to firma SPAAC, ktorá absolútne nemala žiadne 

skúsenosti so spracovaním a zhodnocovaním odpadov a vtedy mesto presadzovalo túto vec. 

Uvedomuje si snahy byť zeleným a ekologickým mestom, aj keď mať 3. etapu skládky jej 

trošku s tým nejde dokopy a tento zámer práve hovorí o zhodnocovaní odpadu. Poriešili by sme 

veci, ktoré absolútne nezvládame vo vlastnej réžii, čo súvisí aj s kompostovaním, 

dotrieďovaním a pod. Zároveň si myslí, že toto sú odborné kapacity, ktoré konečne ponúkajú 

túto možnosť, pretože mesto Hnúšťa bolo aj jedno zo zakladateľov združenie SEPARO, ale 

k nijakej realizácii nedošlo, chýbali nám finančné, odborné, aj ľudské kapacity. Tento zámer 

nám toto všetko ponúka, je za tým renomovaná firma Brantner a štátny podnik SPP, čiže šanca 
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toho, že niekto „obabre“ mesto, je určite menšia, ako nejaká pofidérna firma, ktorá sa o to 

snažila predtým. Zopakovala aj nevýhody, 100 tisíc ton odpadu a určite aj zvýšená intenzita 

dopravy 

Mgr. Bagačka doplnil, že to bolo aj v rámci zápisnice, ktorú poslanci dostali.  

M. Macháček sa vyjadril, že súhlasí s týmto zámerom. Rozprávame o zhodnocovaní odpadu, 

nie je to žiadna spaľovňa, nebude z toho vznikať žiadny dym, škodlivé látky. Bude tu väčšia 

prašnosť, ale keď sem chceme prilákať nejakých investorov, tak s tým musíme počítať. Myslí, 

že zámer firmy Brantner a SPP je naozaj dobrý a tiež si myslí, že by sme to mali podporiť. 

Mgr. Bagačka informoval o článku k tejto téme v Denníku N.  

Primátor mesta Mgr. Pliešovský uviedol, že ak umožníme tento zámer, tak budeme jednou 

z prvých oblastí, ktorá bude odpad skutočne zhodnocovať. Jedná sa o optickú triediacu linku. 

Ak navezieme 100 tisíc ton, tak sa odvezie možno 99 tisíc a ostane zelený odpad na 

kompostoviská pre poľnohospodárov alebo použiteľné plyny  pre SPP. Beží to už v Slovinsku, 

kde ľudia ani nepociťujú žiadnu záťaž, tam sa naváža 150 tisíc ton a je to priamo v centre 

hlavného mesta. Môžeme to ísť aj pozrieť, najbližšie máme Nové Zámky. 

Mgr. Moncoľová uviedla, že má taký vnútorný rozpor, pretože aj naša vízia mesta hovorí, že 

máme zvyšovať kvalitu životného prostredia, na jednej strane má aj dôveru v novú technológiu 

a určite je dôležité sa púšťať aj do takýchto projektov,  ale jemne jej vadí tá lokalizácia, má 

pocit, že Hnúšťa bude zasiahnutá, že to pôjde všetko po hlavnej, z tohto dôvodu sa zdrží. 

Nebude proti, ale zdrží sa, nevie sa rozhodnúť, čo je v tejto chvíli výhodou alebo nevýhodou.  

Mgr. Pliešovský odpovedal, že čo sa týka prístupových komunikácií, môže byť niekoľko 

riešení, deklaruje sa kontajnerová doprava, môže byť aj železnicou, vieme otvoriť aj bránu cez 

mestskú investičnú spoločnosť, aj od ul. Železničnej, alebo priestor bývalej ČOV, takže južná 

časť priemyselnej zóny by bola nejakým spôsobom zhodnotená. 

Mgr. Brádňanský sa opýtal, či nebude cítiť zápach, predsa je to v centre, či sa to bude dať tak 

skoordinovať, či to bude uzavreté a nebude to cítiť, je to aj blízko starého Likiera a podobne. 

V zásade nemá nič proti tomu, bolo by fajn, keby sa urobil prístup niekde zboku, že by sa 

ušetrila nová cesta, ktorá je teraz robená. Opýtal sa pracovné miesta, koľko cca ich môže prísť 

a či máme do budúcna nejaké páky, ako to stopnúť, keby sa porušili nejaké pravidlá.  

Mgr. Pliešovský odpovedal, že cca 30 – 40 pracovných miest. 

Mgr. Bagačka zopakoval, že toto je len zámer. K Mgr. Moncoľovej poznamenal, že si nemyslí, 

že je najvhodnejšie teraz sa zdržať hlasovania, ale je to jej záležitosť. Schvaľujeme zámer, to 

ako keby sme im dávali možnosť začať s EIA atď. Schválenie zámeru je začiatok, potom 

nasledujú ďalšie procesy, cez výstavbu, cez životné prostredie, čaká ich veľmi dlhá cesta. Preto 

zdôrazňuje, že schvaľujeme zámer. 

M. Macháček doplnil, že v rámci EIA bude aj verejný hovor, aj občania sa budú môcť vyjadriť, 

či s tým budú súhlasiť, alebo nie. Môže sa stať, že odsúhlasíme zámer, oni sa začnú pokúšať, 

aby si vybavili všetky potrebné povolenia a nakoniec bude záležať na občanoch, či s tým budú 

súhlasiť, keď povedia, že nie, nič s tým nespravíme. 

Ing. Vargová doplnila, že aj my sme sa pýtali na ten zápach. Má to byť riešené v uzavretej hale, 

kde sa má vyseparovaný biologický odpad má skladovať niekde vonku, ale keď sa s ním narába 

tak, ako sa má, tak kompost ako taký nezapácha. Nehovorme o tom komposte, ktorý sme my 

mali na sídliskách, to bol hnoj, tak sa s kompostom proste nerobí. Keď firma Brantner investuje 

desiatky miliónov do jedného takého centra, tak určite každá firma rozmýšľa tak, aby sa jej 

investície vrátili. Aj technológie napredujú a takéto veci sa eliminujú. Tvrdili nám, že keď 

prídeme do priestorov fungujúceho takéhoto zariadenia, že to cítiť nebudeme. Bude plne 

rešpektovať väčšinovú voľbu kolegov. Určite by bolo fajn ísť niekde na miesto a overiť si to, 

lebo niekedy človek tomu neverí, kým to nevidí. 

Mgr. Brádňanský uviedol, že sa len pýta, na druhej strane si tiež myslí, že máme kopec 

nevyužitého miesta v priemyselnom parku, tak poďme do toho. Naozaj si to odsledujme  
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a zvážme si všetky pre a proti.  

Bc. Rohárik sa vyjadril, že jeho ponuka nepresvedčila, nakoľko nebol na tom stretnutí, bojí sa 

hlavne toho objemu a počtu áut. Ak väčšinový názor bude, že je to správne, tak ho bude 

akceptovať.  

Mgr. Pliešovský uviedol ako príklad, že ČOV je otvorená a robí sa tam s odpadom a nezapácha. 

Toto je v zatvorenej hale a pri nútenej ventilácii nemôže byť horšie. 

P. Vojtek sa vyjadril, že má málo informácií o tomto projekte, ale aj probléme pre občanov 

mesta. Jediné, čo ho znepokojuje, je to miesto, kde to má byť umiestnené. Keď to prepočítal, 

tak to vychádza 5 tisíc kamiónov ročne čo dovezú sem, plus niečo treba odviezť, ak bude 

kontajnerová doprava, tak to bude oveľa viac. Robí sa tu nová cesta, bude prašnosť, bude sa 

ničiť. Ako je na tom cesta do SLZ, či bude schopná zniesť tú zaťaženosť, čo sa týka kamiónovej 

dopravy. Tiež si nevie predstaviť, aká to má byť veľká hala, asi naozaj by to bolo niekde vidieť, 

lebo pri týchto množstvách to vychádza 15 kamiónov denne, takže to musí byť riadna hala, aby 

to všetko pohltila a potom čo s tým odpadom, pokiaľ sa nebude vedieť vyviezť atď., či nebude 

aj to zaťažovať naše mesto. Výhrady má hlavne čo sa týka miesta, nevie si to predstaviť 

v priemyselnom parku. 

Bc. Rohárik sa opýtal na benefity, ktoré by ho presvedčili hlasovať za. 

Ing. Vargová odpovedala, že priemyselný park je presne na takéto aktivity vyčlenený. Aj keď 

tam chceme mať do budúcna viacero investorov, tiež treba rátať so zvýšenou dopravou. Ešte to 

porovnala so SPAAC-om, on mal byť oveľa bližšie k obydliam, mal oveľa viac problémov, 

pochybné rozhodnutia a podobné veci. Tento má byť oveľa viac vzadu a má to byť oveľa väčšia 

plocha. V zámere vidieť, že nejde len o pozemky mesta, ale dokonca aj spoločnosti Versaco 

a SLZ. Mrzí ju, že Bc. Rohárik nevidí benefity, zvýšenie miery separácie, menej skladovania 

na skládke, ktorá mu nevadila, to je najväčší benefit. 

P. Vojtek povedal, že je za separáciu, ale vadí mu umiestnenie. Bojí sa toho, čo s tým odpadom, 

ak sa to nevyvezie, ak sa tam bude hromadiť, ako to tam bude vyzerať, lebo to nikto nevie 

zaručiť, či odpad vedia vyviezť, či to niekto vykúpi, alebo akou formou sa ho zbavujú.  

Mgr. Bagačka odpovedal, že je škoda, že pán Vojtek nebol na rokovaní. Firma má skládku 

v Lučenci, všetko, čo sa vyseparuje, napríklad 20 % z toho celého, vysortujú si to, čo vedia 

predať a ostatné si uložia na lučeneckú skládku. 

Ing. Vargová doplnila, že nemajú záujem ani vyvážať na našu skládku.  

Mgr. Petrok súhlasil s názorom, že priemyselný park by mal slúžiť na hľadanie možných 

investorov. Táto forma je možno nová, presvedčili ho, že to vedia a chcú robiť. Teraz 

schvaľujeme zámer a bude aj verejná diskusia, ak to občania nebudú chcieť, je možnosť to 

stopnúť. Čo sa týka kamiónov, to by bolo aj pri inom veľkom investorovi.  

P. Vojtek odpovedal, že nemá dostatok informácií.  

Mgr. Pliešovský uviedol, že toto skôr predbiehame, ak dnes odsúhlasíme zámer, tak hovoríme, 

že na tom môžu pracovať v záležitostiach, ktoré k tomu patria.  

Ing. Porubiak poďakoval Ing. Vargovej, že vystúpila tak ako vystúpila, lebo taká bola dohoda 

z prezentácie zo dňa 12.2.2024, že sa projekt bude prezentovať nielen s výhodami, ktoré sú pre 

mesto z hľadiska odpadového hospodárstva jednoznačné. Mali by sme najnižší poplatok za 

komunálny odpad z hľadiska, že by bola 99 % separácia, na druhej strane rizikom je 100 tisíc 

ton odpadu až od Sorošky, Brezna, Kriváňa, bolo by to južné centrum separácie. Priemyselnú 

zónu využívame po chemickom priemysle, tak myslí, že to zaťaženie nebude také ako 

v minulosti. V súčasnosti nie je doba na to, aby sme si vyberali investora a čakali na nejakého 

dvetisícového, pretože je vysoká kríza, vieme, že aj firma Bosch odstúpila od svojho zámeru 

v Prešove z hľadiska ekonomiky, neistoty pre podnikateľov. Pánovi Vojtekovi pošle 

prezentáciu. Všetky pripomienky si zapisujeme. Vedeli by sme urobiť aj dva vstupy k danému 

územiu, súčasná cestná komunikácia cez priemyselnú zónu a druhá obnovenia južného vchodu 

k bývalému SLZ. Časť áut prichádzajúcich z južnej strany by cez mesto ani nešla a čo sa týka 
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severnej, tie by prechádzali centrom. Toto sú technické riešenia, ktoré by sme vedeli 

pripomienkovať v rámci procesu EIA. Keď ho spoločnosť oslovila, jeho základná podmienka 

bola, že prevádzka musí vyzerať tak, ako vyzerá spaľovňa vo Viedni – aj keď sa nejedná o 

spaľovňu, aby z cesty bolo vidno krásnu halu. Zo zeleného odpadu sa vyťahuje metán, merania 

na skládke ukazujú, že máme nadlimitné. Metán by bol vyťahaný z materiálu a spätným 

potrubím tlačený do plynovodu SPP. Lokalita priemyselnej zóny je vhodná, pretože v južnej 

časti je vysokotlakové potrubie plynu SPP, bývalá regulačná stanica SLZ a SPP. Tento projekt 

nemôžeme umiestňovať napríklad v starom Likieri na zelenej lúke, lebo tam nie je to plynové 

potrubie. Preto je ideálne riešenie tak, ako si ho navrhla firma Brantner. Keby prišiel iný 

strategický investor, tak by sme obnovili náš projekt zelenej priemyselnej zóny, ktorý sme 

v minulosti za p. Bagačku riešili pre firmu NOKIA, plochy v Likieri. Ďakuje za stanoviská, 

lebo naozaj treba ľuďom prezentovať, čo tu má byť, aj s tými nevýhodami a nechce aby sa to 

riešilo ako firma SPAAC, že sa všetko poodsúhlasovalo a potom vznikol problém. Ak dnes 

poslanci posunú zámer, je to iba prvý bod. Firma Brantner nás musí osloviť s ponukou  o nájom 

resp. odpredaj pozemkov mesta, musí kúpiť pozemky SLZ a Versaca, robiť EIA a v rámci nej 

budeme prízvukovať občanom cez mestský rozhlas, Hnúšťanský hlas, web stránku, že je 

vyhlásené konanie, vrátane verejného hovoru, aby sa ľudia prišli spýtať,  prípadne prišli 

povedať svoje pripomienky a aby firma Brantner a SPP vysvetlili a presvedčili aj našich 

občanov. Poďakoval, že sa hovorí o číslach, aj firma Versaco vyrátala, že by to bolo tých 50 áut 

do areálu a z areálu. Aj oni vyjadrili trošku obavy v nadväznosti na ich investíciu, ktorú tu majú. 

Firma Versaco vyjadrila názor, že pokiaľ mesto Hnúšťa bude mať záujem o tento projekt, tak 

Versaco nebude blokovať projekt mesta. Čo sa týka SLZ, prebehli rokovania. 

Pán Hýbela sa ako občan vyjadril, aby sa nestalo, že budeme zberné miesto pre Rakúšanov, toto 

treba dať do zmluvy. 

Mgr. Pliešovský odpovedal, že preto sa robia 4 centrá, aby to malo logiku a ekonomiku aj čo sa 

týka rentability dovozu, čiže je to do okruhu 50 – 60 km.  

P. Hýbela upozornil, že ak nebudú mať z niektorej lokality, tak si dovezú z Rakúska, Maďarska.  

Mgr. Bagačka povedal, že v Nových Zámkoch by mali v lete alebo na jeseň spúšťať prevádzku, 

pretože tam to už stavajú. Z hľadiska ekonomiky by sa im asi nevyplatilo voziť z Budapešti. 

Robia 4 lokality, nie jednu, to sú veľké investície, aby zasiahli nejaký kruh, ktorý im je finančne 

rentabilný.  

M. Macháček doplnil, že slovenská legislatíva nedovoľuje voziť odpad zo zahraničia. 

Mgr. Pliešovský sa vyjadril, že sú to firmy, ktoré vedia, čo robia, tam sa uberá budúcnosť 

v zhodnocovaní odpadov.  

Mgr. Bagačka zopakoval, že keď dnes schválime, tak len zámer. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 18/267/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Prejednanie žiadostí o predaj a prenájom majetku mesta 

 

1. B e r i e   n a   v e d o m i e 

 

 Prezentáciu investičného zámeru - projektu CEBZ (Centrum pre Energetické 

a Biologické Zhodnotenie odpadov ) firmy Brantner Gemer s.r.o., so sídlom Košická cesta 

344, 979 01 Rimavská Sobota, IČO: 36021211, v zastúpení Ing. Ladislav Šalamon - konateľ 

firmy Brantner Gemer s.r.o, Brantner Tornaľa s.r.o., Brantner Lučenec s.r.o. a Ing. Beáta 

Altansukh - prevádzková riaditeľka a členka predstavenstva Brantner Green Solutions 

Slovakia. 
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      2.   S c h v a ľ u j e 

 

 Investičný zámer - projekt CEBZ firmy Brantner Gemer s.r.o., so sídlom Košická cesta 

344, 979 01 Rimavská Sobota, IČO: 36021211 v zastúpení Ing. Ladislavom Šalamonom - 

konateľ firmy Brantner Gemer s.r.o. v navrhovanom území Priemyselnej zóny Hnúšťa a v 

rozsahu v súlade s predloženým zámerom. 

 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za 6/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok, Ing. 

Miroslava Vargová, Peter Vojtek 

Proti: 1/ Bc. Filip Rohárik 

Zdržali sa: 4/  Bc. Erika Morová,  Ing. Danka Kiráľová, Mgr. Katarína Moncoľová, Peter Vojtek 

 

Predseda komisie investícií a správy majetku Mgr. Michal Bagačka Bagačka informoval 

o žiadosti mestského bytového podniku o odpredaj kotolne na ul. Klokočovej. Už sme to aj 

riešili, dostali sme aj požiadavku od Rimavskej energetickej s.r.o na kúpu kotolne za cenu 

znaleckého posudku 99 200 eur. Komisia súhlasila s doporučením odpredať túto kotolňu, keďže 

ju nevyužívame a využíva ju Rimavská energetická. V kotolni je aj technológia, boli by sme 

radi, aby mestský bytový podnik vstúpil do rokovania so spoločnosťou nielen na odkúpenie 

budovy, ale aby dal vypracovať aj znalecký posudok na technológiu, keď zoberú halu, tak aj s 

technológiou.  

Mgr. Pliešovský uviedol, že Rimavská energetická by potrebovala využiť tento priestor, ktorý 

je v podstate súbežný s ich miestom podnikania. Predpokladá, že mesto už nebude 

prevádzkovať priestor starej kotolne, ani technológia tam už nie je v takom stave, ako by sme 

potrebovali. Peniaze na investovanie do kotolne nemáme a keď je o to záujem, tak by bolo 

vhodné to predať. Potom by sme vedeli vysporiadať pozemky. 

Ing. Kiráľová požiadala konateľa bytového podniku, keďže tento majetok bol predmetom 

nájmu, koľko peňazí sme dostali za obdobie od roku 2007 do dátumu predaja a koľko sa z neho 

preinvestovalo na tento účel.  

Mgr. Moncoľová sa opýtala, či znalecký posudok si dali urobiť oni, primátor odpovedal, že áno. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 18/268/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Prejednanie žiadostí o predaj a prenájom majetku mesta 

 

1. B e r i e   n a v e d o m i e 

 

Žiadosť spoločnosti Mestský bytový podnik Hnúšťa s.r.o., so sídlom Hlavná 378, 981 

01 Hnúšťa, IČO: 36 039 012, v zastúpení Ing. Mariánom Michalíkom – konateľ 

spoločnosti o odpredaj budovy Kotolne s príslušenstvom so súpisným číslom 487 

postavenej na pozemku C KN p.č. 1113/3 nachádzajúcej sa v katastrálnom území 

Hnúšťa, evidovanej na LV č. 2985 spoločnosti Rimavská energetická, s.r.o., Železničná 

990, 981 01 Hnúšťa, IČO: 35 880 252, v zastúpení Mgr. Ivan Ďuďák – konateľ 

spoločnosti.  
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2. S c h v a ľ u j e 

 

a) v súlade s §15a, časť B, ods. 9  Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 

Hnúšťa, budovu Kotolne s príslušenstvom so súp. Číslom 487, postavenej na 

pozemku C KN p.č. 1113/3, nachádzajúcej sa v katastrálnom území Hnúšťa, evidovanej 

na LV č. 2985, vo vlastníctve Mestského bytového podniku Hnúšťa s.r.o. (mesto Hnúšťa 

je 100% majetkovým vlastníkom) za prebytočný majetok mesta  

b) v súlade s §9a, ods. 15, písm. f) Zákona č. 138/1991 o majetku obcí v znení neskorších 

zmien a §22, ods. 1, písm. e) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov zámer predať budovu Kotolne 

s príslušenstvom so súp. číslom 487, postavenej na pozemku C KN p.č. 1113/3, 

nachádzajúcej sa v katastrálnom území Hnúšťa, evidovanej na LV č. 2985, vo 

vlastníctve Mestského bytového podniku Hnúšťa s.r.o. spoločnosti Rimavská 

energetická, s.r.o., Železničná 990, 981 01 Hnúšťa, IČO: 35 880 252, v zastúpení Mgr. 

Ivan Ďuďák – konateľ spoločnosti z dôvodu hodného osobitného zreteľa (§28, ods. 16 

Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Hnúšťa) – nebytový priestor kde sa 

nachádzajú kotolne, sklady, atď. slúžiace pre potreby obyvateľov bytových domov 

c) kúpnu cenu v zmysle Znaleckého posudku č. 75/2023 vypracovaného Ing. Petrom 

Kapustom – 99 200 €  

 

3. P o v e r u j e 

Mestský bytový podnik Hnúšťa s.r.o. vypracovaním znaleckého posudku na technológiu 

nachádzajúcu sa v Kotolni so súp. číslom 487. 

 

Primátor mesta Mgr. Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za 8/ Mgr. Michal Bagačka, Hilda Ginisová, Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. 

Erika Morová, Mgr. Marián Petrok, Ing. Miroslava Vargová, Peter Vojtek 

Proti: 1/ Bc. Filip Rohárik 

Zdržali sa: 2/ Mgr. Viktor Brádňanský, Ing. Danka Kiráľová 

 

 

Predseda komisie investícií a správy majetku Mgr. Michal Bagačka informoval o žiadosti pána 

Miroslava Majdana o odkúpenie pozemku. Jedná sa o pozemok pod jeho stavbou, chce si to 

dať do poriadku. Cena na základe znaleckého posudku. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 18/269/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Prejednanie žiadostí o predaj a prenájom majetku mesta 

 

1. B e r i e   n a   v e d o m i e 

 

Žiadosť p. Miroslava Majdana, trvale bytom Hnúšťa, Klokočova 737/15 o odkúpenie 

pozemku C KN p.č. 2214/2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 7 m2. 

Pozemok tvorí neoddeliteľnú súčasť pozemku zastavaného stavbou a jeho priľahlej plochy. 
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2.  S c h v a ľ u j e 
 

a) v súlade s § 22 ods. 1 písm, b) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 

Hnúšťa a s majetkom štátu, ktorý mesto užíva a §9a ods. 15, písm. b) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien predaj pozemku C KN p.č. 

2214/2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 7 m2 p. Miroslavovi 

Majdanovi, trvale bytom Hnúšťa, Klokočova 737/15  

b) kúpnu cenu pozemku v sume 4,98 €/m2 - celkom 34,86 € 

c) vytýčenie majetkovoprávnych hraníc na náklady kupujúceho 

 

      3.   P o v e r u j e 

Mestský úrad do 10 dní od vykonateľnosti uznesenia spracovaním kúpnej zmluvy. 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie. Na 

hlasovaní nebola prítomná poslankyňa Mgr. Katarína Moncoľová. Počet prítomných 

poslancov je 10. 

 

Za 10/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip Rohárik, Ing. Miroslava 

Vargová, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Predseda komisie investícií a správy majetku Mgr. Michal Bagačka informoval, že na minulom 

zastupiteľstve sme sa rozprávali o firme Axxor, ktorá si chce prenajať halu v priemyselnej zóne. 

Požiadali o odpustenie polovičného nájomného, po diskusii bolo doporučené nevyhovieť tejto 

požiadavke, ale schváliť uznesenie v súlade so zásadami hospodárenia s majetkom mesta, 20 

% zníženie nájmu, zo 6024 na 4819,20 eur. Komisia doporučuje 20 % zníženie, aby sme vyšli 

v ústrety. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 18/270/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Prejednanie žiadostí o predaj a prenájom majetku mesta 

 

1. B e r i e   n a   v e d o m i e 

 

a) Uznesenie MsZ č. 17/246/2024 zo dňa 30.1.2024, ktorým bol schválený zámer 

zníženia nájmu nebytového priestoru: halu (sklad PVC) so súp. číslom 133 

(sklad PVC) na pozemku C KN p.č. 1144/26 firme Axxor s.r.o., so sídlom Bélu 

Bartóka 1048/24, 979 01 Rimavská Sobota, IČO: 47 490 012 v zastúpení Ing. 

Jurajom Ondrejom - konateľ 

b) Zámer bol zverejnený po dobu 15 dní od 2.2.2024 do 17.2.2024 na úradnej tabuli 

mesta Hnúšťa a na internetovej stránke mesta Hnúšťa 

 

2. S c h v a ľ u j e 

 

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov zníženie sadzby za prenájom 
majetok mesta v zmysle doplnku č.4, bod 5.2 Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom mesta Hnúšťa firme Axxor s.r.o., so sídlom Bélu Bartóka 1048/24, 
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979 01 Rimavská Sobota, IČO: 47 490 012 v zastúpení Ing. Jurajom Ondrejom 

- konateľ, za odplatu o 20 % nižšiu z pôvodne určeného nájmu 6 024 €, teda v 

sume 4 819,20 €/rok 

 

3. p o v e r u j e  
 

Mestský úrad do 10 dní od vykonateľnosti uznesenia spracovaním nájomnej 

zmluvy v súlade s uznesením 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za 9/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip 

Rohárik,  

Proti: 0 

Zdržali sa: 2/ Ing. Miroslava Vargová, Peter Vojtek 

 

Predseda komisie investícií a správy majetku Mgr. Michal Bagačka informoval o žiadosti 

spoločnosti MAJK, ktorá na základe zvýšenia cien energií druhý alebo tretíkrát dala žiadosť 

o zníženie sadzby nájmu počas vykurovacej sezóny zo sumy 5135 eur na sumu 2567 eur, o tom 

sme na minulom zastupiteľstve tiež diskutovali.  

Ing. Kiráľová uviedla, že bola daná úloha k prevereniu bodu 3. uznesenia, nebolo to 

v materiáloch vyhodnotené.  

Mgr. Bagačka odpovedal, že to myslel skôr tak, že do budúcna by mali napísať aj investície. 

Uvádzajú, že dôvodom je nepriaznivá situácia vývoja cien energií a na budovách je nutné 

vykonať opravy vykurovacieho systému, opraviť poškodené potrubie a doplniť, resp. vymeniť 

prasknuté radiátory.  

H. Ginisová povedala, že keď toto bola podmienka, tak by dala návrh na posunutie do budúceho 

zastupiteľstva.  

Ing. Vargová doplnila, že na komisii sme o tom hovorili, deklarujú vo svojich žiadostí, že majú 

investície, tak sme chceli aj preukázať, či boli. 

Ing. Kiráľová doplnila, že to bolo aj na zastupiteľstve. 

Ing. Vargová povedala, že zľavu žiadajú na 4 mesiace, nie na celý rok.  

 

H. Ginisová podala návrh na presunutie bodu do nasledujúceho zasadnutia zastupiteľstva s tým, 

že bude predložený materiál, ktorý sme požadovali.  

 

Primátor mesta dal hlasovať o návrhu na preloženie tohto bodu na budúce zasadnutie MsZ: 

 

Za 8/ Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, Mgr. 

Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Ing. Miroslava Vargová, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržali sa: 3/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip Rohárik 

 

Mgr. Bagačka informoval, že na úradnej tabuli bol schválený zámer prenájmu časti pozemku 

pre pani Marianu Giertlovú za účelom zriadenia parkovania vozidla a skladovania palivového 

dreva, prejednávali sme to na minulom zastupiteľstve, komisia doporučuje.   
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Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 18/271/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Prejednanie žiadostí o predaj a prenájom majetku mesta 

 

1. B e r i e   n a   v e d o m i e 

 

a) Uznesenie MsZ č. 17/248/2024 zo dňa 30.1.2024, ktorým bol schválený zámer 

prenájmu časti pozemku C KN p.č. 195/10, druh pozemku zastavaná plocha 

a nádvorie o výmere 100 m2 p. Mariane Giertlovej, trvale bytom Hnúšťa, 

Hačava 28 za účelom zriadenia parkovania vozidla a skladovania palivového 

dreva.  

b) Zámer bol zverejnený po dobu 15 dní od 2.2.2024 do 17.2.2024 na úradnej tabuli 

mesta Hnúšťa a na internetovej stránke mesta Hnúšťa 

 

2. S c h v a ľ u j e 

 

a) v zmysle § 24, ods. 4, písm. c.) a ods. 5 Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom  mesta trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov prenájom časti 

pozemku C KN p.č. 195/10, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 100 

m2 p. Mariane Giertlovej, trvale bytom Hnúšťa, Hačava 28 z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa pri prenájme (§28, ods. 11 Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom mesta Hnúšťa) pozemok je dlhodobo využívaný bez právneho titulu 

a žiadateľka má na ňom postavený plechový garáž s prístreškom a palivovým drevom 

b) dobu nájmu na dobu určitú 10 rokov s účinnosťou od 1.1.2024 - 31.12.2033 

c) cenu v zmysle Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 0,50 €/m2 - 

celkom 50 €/rok 

  

      3.   P o v e r u j e 

Mestský úrad do 10 dní od vykonateľnosti uznesenia spracovaním nájomnej zmluvy 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za 11/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip 

Rohárik, Ing. Miroslava Vargová, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

Predseda komisie investícií a správy majetku Mgr. Michal Bagačka informoval, že na minulom 

zastupiteľstve sme prejednávali žiadosť pani Eleny Brndiarovej o prenájom pozemku, cena 

v zmysle zásad hospodárenia s majetkom mesta je 0,10 € za m 2 . 

Mgr. Moncoľová sa opýtala, ako bude riešená podmienka napojenia na verejnú kanalizáciu, kto 

to overí, do akého termínu.  

Mgr. Bagačka odpovedal, že to sme hovorili, že to môžeme dať riadne do zmluvy, bolo by 

potom možné odstúpiť od zmluvy. Toto tam môžeme dať.  

Mgr. Moncoľová odpovedala, že ak to má byť reálne vymožiteľné, tak to tým podmieniť. Mala 

by predložiť doklad, že je pripojená. 
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Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 18/272/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Prejednanie žiadostí o predaj a prenájom majetku mesta 

 

1. B e r i e   n a   v e d o m i e 

 

a) Uznesenie MsZ č. 17/250/2024 zo dňa 30.1.2024, ktorým bol schválený zámer 

prenajať pozemky C KN p.č. 1596/1, druh pozemku zastavaná plocha a 

nádvorie o výmere 105 m2 a C KN p.č. 1596/2, druh pozemku zastavaná plocha 

a nádvorie o výmere 181 m2 p. Elene Brndiarovej, trvale bytom Hnúšťa, 

Pokroku 669/8. 

b) Zámer bol zverejnený po dobu 15 dní od 2.2.2024 do 17.2.2024 na úradnej tabuli 

mesta Hnúšťa a na internetovej stránke mesta Hnúšťa. 

 

2. S c h v a ľ u j e 

 

a) v zmysle § 24, ods. 4, písm. c.) a ods. 5 Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom  mesta trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov prenájom pozemkov 

C KN p.č. 1596/1, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 105 m2 a C 

KN p.č. 1596/2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 181 m2 p. Elene 

Brndiarovej, trvale bytom Hnúšťa, Pokroku 669/8 z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa pri prenájme (§28, ods. 29 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 

Hnúšťa) pozemok zastavaný stavbou vo vlastníctve žiadateľky vrátane priľahlej plochy, 

ktorá svojím umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný celok so stavbou. 

b) dobu nájmu na dobu určitú 10 rokov s účinnosťou od 1.1.2024 do 31.12.2033 

c) cenu v zmysle Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 0,10 €/m2 - 

celkom 28,60 € 
d) podmienku uzatvorenia nájomnej zmluvy - riešiť napojenie na verejnú 

kanalizáciu, s pripomienkami o podmienkach napojenia na verejnú kanalizáciu do 2 

rokov od uzatvorenia zmluvy pod sankciou ukončenia nájomného vzťahu 

e) zloženie finančnej zábezpeky na plnenie vo výške trojmesačného nájomného pri 

podpise nájomnej zmluvy 7,15 € 

  

      3.   P o v e r u j e 

Mestský úrad do 10 dní od vykonateľnosti uznesenia spracovaním nájomnej zmluvy 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za 11/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip 

Rohárik, Ing. Miroslava Vargová, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Od 15.15 hod. nebola na rokovaní poslankyňa Bc. Erika Morová. Počet prítomných poslancov 

je 10. 

 

Predseda komisie investícií a správy majetku Mgr. Michal Bagačka uviedol, že už dlhšie sa 

zaoberáme žiadosťou občianskeho združenia Marcel & Milan s tým, že najprv sme sa bavili 
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o predaji, potom o prenájme, potom či prenájom má mať podľa zásad hospodárenia cenu 

občianskeho združenia. Mali by sme to už posunúť ďalej. Preberali sme to aj na komisii, keďže 

prevádzka cukrárne je podnikateľská činnosť, preto komisia navrhuje zastupiteľstvu, aby 

schválilo uznesenie, kde súhlasíme s prenájmom, ale suma nie je jedno euro, ale 12 eur 

s koeficientom 0,8, keďže je to v Kolónii, celkovo 2232 eur na rok na dobu určitú 5 rokov, 

zloženie finančnej zábezpeky 558 eur. 

Mgr. Brádňanský uviedol, že tento bod sme už dlhodobejšie preberali, zaujíma ho, či je to aj 

s nimi prerokované. 

Mgr. Bagačka odpovedal, že najskôr sa vyjadrili, že je to veľa, či trebárs nie polovica a takéto 

dohadovanie a preto toto je plne v súlade s našimi zásadami hospodárenia a preto im dáme túto 

možnosť a buď to zoberú alebo nie.  

Ing. Vargová doplnila ako členka komisie, že naozaj tam bola polemika o tom, že to chceli ako 

na neziskový účel, lebo žiadateľom je nezisková organizácia, ale zámer je vyslovene 

podnikateľský. Keby pomimo žiadosti hovorili aj o nejakom komunitnom centre alebo niečo 

podobné, ale v žiadosti na papieri nič také nefiguruje, preto nemáme dôvod dať im to za nižší 

ako komerčný prenájom. Ak na tento prenájom nepristúpia, môžu predložiť žiadosť na iný účel, 

budeme sa tým zaoberať. 

Ing. Kiráľová skonštatovala, že toto je jediný návrh z komisie investícií a správy majetku, 

v ktorom je všetko správne definovaná, sadzba, obdobie. 

H. Ginisová požiadala o vysvetlenie pojmu  „nájom na iný účel, o ktorom rozhodne mestské 

zastupiteľstvo“. 

Ing. Kiráľová vysvetlila, že je to tak definované v zásadách hospodárenia, § 28. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 18/273/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Prejednanie žiadostí o predaj a prenájom majetku mesta 

 

1. B e r i e   n a   v e d o m i e 

 

a.)  Uznesením MsZ č. 17/252/2024 zo dňa 30.1.2024, ktorým bol schválený zámer 

prenajať budovu Kolkárne na ulici Školskej Občianskemu združeniu Marcel & 

Milan, V. Clementisa č. 199, IČO: 42 393 833, v zastúpení - Marcelom Kaločaiom 

b.)  Zámer bol zverejnený po dobu 15 dní od 2.2.2024 do 17.2.2024 na úradnej tabuli 

mesta Hnúšťa a na internetovej stránke mesta Hnúšťa. 

 

       2.  S c h v a ľ u j e 
 

a.)  v súlade s § 9aa ods. 2 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí  
 v znení neskorších zmien a doplnkov a § 24 ods. 4, písm. c) Zásad hospodárenia  a 

 nakladania s majetkom mesta Hnúšťa trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

prenájom nebytového priestoru-bývalej budovy Kolkárne so súp. číslom 152 pre 

Občianske združenie Marcel & Milan, V. Clementisa č. 199, IČO: 42 393 833 

 z dôvodu hodného osobitného zreteľa pri prenájme (§28, ods. 51) - nájom na iný účel, 

 o ktorom rozhodne mestské zastupiteľstvo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

 - prevádzka cukrárne 

 b.)  výšku nájomného v súlade so zásadami hospodárenia s majetkom mesta  

 Prílohy č. 2, bod 1, ods B písm. d Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 

 15 €/m2/rok * koeficient 0,8 = 12 €/m2/rok, celkovo 2 232 €/rok 
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 c.)  prenájom nebytových priestorov na dobu určitú – 5 rokov od 1.1.2024 -  

  31.12.2028 s výpovednou lehotou dva mesiace 

 e.)  zloženie finančnej zábezpeky na plnenie vo výške trojmesačného nájomného  

 pri podpise nájomnej zmluvy 558 € 

 

3. P o v e r u j e 
 

Mestský úrad do 10 dní od vykonateľnosti uznesenia spracovaním nájomnej zmluvy 

v súlade s uznesením 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za 8/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, 

Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. Filip Rohárik, Ing. Miroslava Vargová, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržali sa: 2/Hilda Ginisová, Mgr. Marián Petrok 

 

Ing. Vargová pripomenula, že keď s tým budú súhlasiť a uzatvoríme s nimi nájomnú zmluvu, 

aby sme kontrolovali, či je to využívané naozaj na ten účel. Keď nie, je tam výpovedná lehota 

a treba hneď odstúpiť od nájomnej zmluvy. 

 

Predseda komisie investícií a správy majetku Mgr. Michal Bagačka informoval o vozidle 

SUPERB, jeho zostatková hodnota je nula. Je požiadavka, aby sme schválili prebytočný 

majetok, aby sme vedeli auto predať, cena by sa stanovila na základe prieskumu v predajniach. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 18/274/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Prejednanie žiadostí o predaj a prenájom majetku mesta 

 

1. B e r i e   n a   v e d o m i e 

 

Žiadosť o predaj hnuteľného majetku - osobné vozidlo RS999BD, VIN: 

TMBCL63U779017471 zn. Škoda SUPERB - sedan, čierna metalíza, rok výroby 2006, 

110 kW, benzín. Zostatková hodnota je 0 €, mesto majetok dlhodobo nevyužíva. 

 

2. S c h v a ľ u j e 

 

V súlade s §15a, časť A, ods. 1,2, 5 a 6 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

mesta Hnúšťa, osobné vozidlo RS999BD, VIN: TMBCL63U779017471 zn. Škoda 

SUPERB - sedan, čierna metalíza, rok výroby 2006, 110 kW, benzín za prebytočný 

majetok mesta  
 

      3.   P o v e r u j e 

Mestský úrad prieskumom trhu na zistenie trhovej ceny vozidla 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie. Na 

hlasovaní nebola prítomná poslankyňa Ing. Danka Kiráľová. Počet prítomných poslancov je 

9.  
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Za 9/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Michal Macháček, Mgr. 

Katarína Moncoľová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip Rohárik, Ing. Miroslava Vargová, Peter 

Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Predseda komisie investícií a správy majetku Mgr. Michal Bagačka informoval o oprave 

zjavnej chyby v písaní uznesenia č. 17/251/2024 zo dňa 30.1.2024. Schvaľovali sme cíp 

pozemku pre pána Forceka. Konanie katastrálneho úradu bolo prerušené z dôvodu, že 

v uznesení v časti „schvaľuje“ je nesprávne uvedené parcelné číslo a druh prevádzaného 

pozemku. Opravené uznesenie bude následne predložené ako relevantný doklad. 

Bc. Rohárik namietol, že by sme nemali robiť takéto chyby.  

Mgr. Bagačka odpovedal, že nemali, ale stávajú sa. 

Bc. Rohárik povedal, že príliš často. Mgr. Bagačka dodal, že kto robí, robí aj chyby. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 18/275/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Prejednanie žiadostí o predaj a prenájom majetku mesta 

 

1. b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

a) Uznesenie MsZ č. 17/251/2024 zo dňa 30.01.2024, v ktorom je administratívna chyba 

pri uvádzaní parcelného čísla a druhu pozemku v časti 2. Schvaľuje 

b) Oznámenie Mestského úradu v Hnúšti o oprave zrejmej písomnej chyby v uznesení 

MsZ č. 17/251/2024 zo dňa 30.01.2024, v ktorom je administratívna chyba pri uvádzaní 

parcelného čísla a druhu pozemku v časti 2. Schvaľuje, ktorú z vlastného podnetu úrad 

autoremedúrou opravil nasledovne: 

Pôvodné označenie pozemku C KN p.č. 2127, druh pozemku zastavaná plocha 

a nádvorie, sa nahradí C KN p.č. 3070/2, druh pozemku záhrada 

 

2. s c h v a ľ u j e 
 

Opravu uznesenia MsZ č. 17/251/2024 zo dňa 30.01.2024 nasledovne:  
C KN p.č. 2127, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie nahradí C KN p.č. 3070/2, 

druh pozemku záhrada    

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za 10/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip Rohárik, Ing. 

Miroslava Vargová, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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K bodu 16: Prejednanie odporúčaní komisie pre sociálne veci, zdravotníctvo a nájomné 

bývanie 
 

Predsedníčka komisie pre sociálne veci, zdravotníctvo a nájomné bývanie Mgr. Katarína 

Moncoľová informovala, že komisia na svojom rokovaní prerokovala a predkladá návrh na 

poskytnutie jednorazovej dávky v hmotnej núdzi pre pani Janku Rubintovú, ktorá zdokladovala 

svoj nepriaznivý zdravotný stav, ako aj sociálnu situáciu. Bola jej priznaná invalidita, ale 

zároveň ešte nemá vypočítanú výšku invalidného dôchodku a je poberateľom dávky v hmotnej 

núdzi. Mesto jej podľa VZN môže poskytnúť túto podporu. Komisia odporučila jednorazovú 

dávku vo výške 800 eur. Upozornila, že v rozpočte máme na tento účel 1500 eur na celý rok, 

čiže ak sa v priebehu roka niečo vyskytne, zrejme budeme musieť riešiť. Žiadateľka 

zdokladovala zvýšené výdavky v súčasnosti aj na lieky, aj na živobytie a dávka v hmotnej núdzi 

ich nepokrýva.  

Ing. Vargová sa opýtala, či sme už mali v takejto výške jednorazovú dávku. 

Ing. Kiráľová odpovedala, že v takejto výške nie. 

Mgr. Moncoľová informovala, že odporúčala dať to možno na dve dávky, lebo ak teraz túto 

dávku dostane, už nemá právo požiadať počas roka. Komisia väčšinou odhlasovala tento 

spôsob. 

Mgr. Bagačka súhlasil, že by to nebolo zlé, tento spôsob na dve dávky. Vyrozumenie je príde 

možno o pol roka, lebo robila v zahraničí a musí čakať, kedy jej prídu všetky podklady, nebude 

to také rýchle.  

Bc. Rohárik sa vyjadril, že navrhol túto výšku dávky v komisii, lebo naozaj je to pre ňu naozaj 

potrebné. 

Ing. Vargová sa opýtala, či žiadala konkrétnu sumu, Mgr. Moncoľová odpovedala, že nie. 

Mgr. Pliešovský povedal, že je dobré, keď v tomto prípade pomôžeme, je to situácia, ktorá si 

vyžaduje pomoc. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 18/276/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Prejednanie odporúčaní komisie pre sociálne veci, zdravotníctvo a nájomné bývanie 

 

A/ berie na vedomie  

- Dôvodovú správu k Návrhu na poskytnutie jednorazovej dávky v hmotnej núdzi 
 

 

B/ schvaľuje   
 

- jednorazovú dávku v hmotnej núdzi v sume 800 € pre Janku Rubintovú 

C/ poveruje 

- Mestský úrad spracovaním rozhodnutia a následne vyplatením jednorazovej dávky v  

 hmotnej núdzi v zákonnej lehote 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za 10/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip Rohárik, Ing. 

Miroslava Vargová, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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Mgr. Moncoľová informovala, že komisia posudzovala niekoľko žiadostí o nájomné bývanie. 

Pán Kaločay spĺňa podmienky pre zápis do zoznamu žiadateľov o pridelenie bytu. V súčasnosti 

nedisponujeme vhodným voľným bytom. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 18/277/2024:  

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Prejednanie odporúčaní komisie pre sociálne veci, zdravotníctvo a nájomné bývanie 

 

1. Berie na vedomie 

Odporúčanie Komisie pre sociálne veci, zdravotníctvo a nájomné bývanie 

zapísať do zoznamu žiadateľov o pridelenie bytu p. Gejzu Kaločaya, trvale 

bytom Hnúšťa, Štúrova 118. 

Žiadateľ splnil všetky podmienky pre zápis do zoznamu žiadateľov o pridelenie 

bytu podľa ustanovení čl. III VZN č. 145/2019. V bytovom dome na ul. 

Vladimíra Clementisa 250 v súčasnosti nie sú voľné požadované byty. Po 

uvoľnení bytu bude žiadosť predložené na najbližšie rokovanie mestského 

zastupiteľstva.  

 

2. Poveruje 
Mestský úrad spracovaním písomnej odpovede o zaradení žiadosti do zoznamu 

žiadateľov o pridelenie nájomného bytu a povinnosti pravdivo aktualizovať 

údaje uvádzané v žiadosti v priebehu vedenia v zozname žiadateľov o byt do 14 

dní od zmeny údajov v zmysle VZN č. 145/2019 čl. III, bod 4, písm. B 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za 10/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip Rohárik, Ing. 

Miroslava Vargová, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Mgr. Moncoľová informovala, že komisia odporúča zaradiť do zoznamu žiadateľov a prideliť 

byt na ul. Školskej 225 pre pani Editu Vinarčíkovú, jej žiadosť spĺňa podmienky. V súčasnosti 

sú tam 4 voľné byty.  

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 18/278/2024:  

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Prejednanie odporúčaní komisie pre sociálne veci, zdravotníctvo a nájomné bývanie 

 

1. Berie na vedomie 

Odporúčanie Komisie pre sociálne veci, zdravotníctvo a nájomné bývanie 

zapísať p. Editu Vinarčíkovú, trvale bytom Rimavská Baňa, Strana 98 do 

zoznamu žiadateľov o pridelenie bytu v zmysle ustanovenia čl. III VZN č. 

145/2019 
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2. Schvaľuje 

- pridelenie mestského bytu č. 14, Školská č.225, vchod 24 pre p. Editu 

Vinarčíkovú podľa čl. IV. VZN č. 145/2019  

 

 

3. Poveruje 
Mestský bytový podnik Hnúšťa s.r.o. uzatvorením nájomnej zmluvy pre p. Editu 

Vinarčíkovú podľa čl. VII., ods. 1, ods. 2 VZN č. 145/2019 do 30 dní od 

vykonateľnosti uznesenia. 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za 10/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip Rohárik, Ing. 

Miroslava Vargová, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Mgr. Moncoľová informovala o žiadosti pani Jolany Radičovej, je už zapísaná do zoznamu 

žiadateľov, uvoľnil sa dvojizbový byt na ul. V. Clementisa 250, komisia odporúča prideliť ho 

pani Radičovej, ktorá je v súčasnosti v nájme v jednoizbovom byte v tom istom dome a ten 

jednoizbový sa uvoľní. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 18/279/2024:  

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Prejednanie odporúčaní komisie pre sociálne veci, zdravotníctvo a nájomné bývanie 

 

1. Berie na vedomie 

Uznesenie MsZ č. 14/205/2023 zo dňa 31.10.2023, ktorým bola zapísaná p. 

Jolana Radičová, trvale bytom Hnúšťa, V. Clementisa 250 do zoznamu 

žiadateľov o pridelenie bytu v zmysle ustanovenia čl. III VZN č. 145/2019 

 

2. Schvaľuje 

- pridelenie mestského bytu č. 2, V. Clementisa 250, vchod 1 pre p. Jolanu 

Radičovú podľa čl. IV. VZN č. 145/2019  

 

3. Poveruje 
Mestský bytový podnik Hnúšťa s.r.o. uzatvorením nájomnej zmluvy pre p. 

Jolanu Radičovú podľa čl. VII., ods. 1, ods. 2 VZN č. 145/2019 do 30 dní od 

vykonateľnosti uznesenia. 

 

Primátor mesta dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za 10/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip Rohárik, Ing. 

Miroslava Vargová, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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Rôzne - Návrh na vyhlásenie výzvy participatívneho rozpočtu mesta 
 

Vedúca odd. projektového riadenia, školstva a sociálnych vecí Ing. Michaela Hroncová uviedla, 

že aj tento rok prichádza mesto s možnosťou zapojenia obyvateľov do rozhodovania 

o verejnom živote prostredníctvom participatívneho rozpočtu. Tento rok je to na základe minule 

schváleného VZN trochu inou formou. 

Ing. Vargová povedala, že sa jej tento model páči, VZN je len také rámcové a samostatne 

spracovaná výzva nám dáva väčší priestor na zmeny v podrobných podmienkach. Má len 

drobný návrh na doplnenie, aby podanie žiadosti nebolo len v listinnej forme, ale aj 

v elektronickej,  vo worde, aby to neboli skeny vyplnené rukou. Treba sa už trošku posunúť 

a vôbec neberie argument, že niekto nie je zdatný, každý vie niekoho osloviť, kto mu pomôže 

vyplniť žiadosť. Určite to uľahčuje prácu pri spracovaní žiadostí, nebude treba všetko 

prepisovať a lúštiť hieroglyfy niektorých, ktorí vypĺňali žiadosti narýchlo a na poslednú chvíľu. 

Ing. Hroncová upravila znenie podľa požiadavky Ing. Vargovej.  

Mgr. Brádňanský uviedol, že sa mu tiež páči tento model, len má trošku obavy, akou formou je 

ustriehnuté to, že keď bude niekto hlasovať aj online, aj príde sem na klientske centrum – aby 

sa nehlasovalo duplicitne. 

Ing. Hroncová odpovedala, že vo VZN sme zmenili, že jedna osoba môže dať dva hlasy, bol 

návrh Ing. Vargovej, že kvôli ľahšej kontrole môže hlasovať aj – aj.  

Ing. Vargová doplnila, že by bolo ťažšie skontrolovať, či niekto hlasoval obidvomi spôsobmi, 

takto je to vyriešené. 

Ing. Hroncová povedala, že ideme do toho prvýkrát, vyskúšame to.  

Ing. Vargová upozornila, že projektový formulár im bol zaslaný v PDF, tak myslime na to, aby 

sa dal vypĺňať. 

Ing. Hroncová odpovedala, že v PDF je len v rámci materiálov na mestské zastupiteľstvo. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 18/280/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Rôzne - Návrh na vyhlásenie výzvy participatívneho rozpočtu mesta 

 

A/ berie na vedomie  
VÝZVU mesta Hnúšťa na predkladanie návrhov projektov v rámci participatívneho rozpočtu  

 

B/ schvaľuje  
VÝZVU mesta Hnúšťa na predkladanie návrhov projektov v rámci participatívneho rozpočtu 
  

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za 10/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip Rohárik, Ing. 

Miroslava Vargová, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Rôzne – Zmeny v knižničnom a výpožičnom poriadku 

 

Riaditeľka MsKS Mgr. Diana Vojenčiaková uviedla, že materiál bol zaslaný, oboznámila 

s ním aj komisiu školstva, kultúry a športu. Týmto žiada mestské zastupiteľstvo o zmeny 

v cenníku služieb v knižnici, ktorý sa naposledy menil v roku 2016. Pre deti je návrh zmeny 
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z 1,50 € na 2 a pred dospelých z 3 € na 4. V žiadosti je zahrnutá aj zmena výpožičného času 

a to v dôsledku zmien vlakových spojov, každý deň od 7.30 do 15.30 hod. a v stredu od 9.00 

do 17.00 hod. Tieto zmeny žiadajú s účinnosťou od 1. marca 2024. 

Mgr. Petrok doplnil, že na komisii sa s týmto oboznámili a odporúčajú schváliť návrh, mali 

sme najnižšie sadzby  a zmena času je ovplyvnená tým, ako ľudia dochádzajú. 

 
Mestské zastupiteľstvo k bodu:  
Rôzne – Zmeny v Knižničnom a výpožičnom poriadku 
 
a/ berie na vedomie:  
Žiadosť MsKS o zmeny v Knižničnom a výpožičnom poriadku 
 
b/ schvaľuje 
zmeny v Knižničnom a výpožičnom poriadku podľa návrhu MsKS 
 
Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za 10/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip Rohárik, Ing. 

Miroslava Vargová, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 18: Interpelácie, diskusia 
 

Mgr. Brádňanský uviedol, že má jednak pripomienky od občanov, ale aj on sám to na denno-

dennej báze zažíva, chcel by poprosiť, aby sme začali riešiť problém stojísk v meste, na 

sídliskách. Všetci dobre vieme, kto chodí po tých kupách, vyhadzujú smeti, potom to rozfúka 

po celých sídliskách. Nevyriešime to hneď, ale aby sme boli pripravení, keď bude nejaká výzva, 

alebo riešiť dokumentáciu, aby sme na väčších sídliskách vybudovali zabezpečené stojiská, od 

ktorých budú mať kľúče jednak smetiari a jednak obyvatelia, ktorí bývajú na danom sídlisku, 

ako je to v okolitých mestách, napr. v Brezne a pod. Už sme to načrtávali, keď sme to riešili na 

UMR, alebo na niektorých pracovných stretnutiach. Pokiaľ nie, tak je najvyšší čas to začať 

riešiť. Poprosil primátora prezistiť nacenenie, koľko vychádza jedno stojisko a pripraviť celý 

systém, ako fungujú stojiská na väčších sídliskách v okolitých mestách, kde to majú zavedené.  

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský odpovedal, že sme už o tom hovorili, máme už aj nejaké 

cenové nástrely z oddelenia výstavby. Zmenila sa vláda, je nový minister životného prostredia, 

ak Tomáš Taraba zostane, budeme s ním jednať aj o tom. Ak si my ako mesto postavíme 

z vlastných finančných zdrojov, tak nás to bude niečo stáť, ale zachytil informáciu, že by to mal 

urobiť štát. 

Ing. Vargová sa vyjadrila, že to je riadna demagógia. 

Mgr. Pliešovský odpovedal, že tak to bolo povedané. V každom prípade to dáme na papier. 

Mgr. Brádňanský poprosil poslať, ak už má mesto niečo rozpracované, nejaké cenové ponuky 

a systém.  

Ing. Vargová doplnila, že tento návrh dávala v minulom volebnom období, dokonca sme na to 

mali vyčlenené aj financie v rozpočte, na projektovú dokumentáciu. Skončilo to tak, že sme 

dostali návrh nejakých konštrukčných riešení aj s cenami. Jej predstava projektovej 

dokumentácie bola taká, že si zmapujeme jednotlivé stojiská, ako sú vlastnícky vysporiadané 

a pod. a k tomuto nedošlo. V tom čase zistila aj model z iných miest. V Lučenci to financujú 

z vlastného rozpočtu a riešia to akoby ďalšiu službu svojim občanom. V iných mestách je to 
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napríklad tak, že je pripravená jednotná projektová dokumentácia, pomôžu obyvateľom 

s vysporiadaním pozemkov a v podstate si to musí robiť tá daná bytová jednotka z vlastných 

zdrojov. Prístup v mestách je rôzny. 

Mgr. Brádňanský uviedol, že preto hovorí, aby sme si to postupne spracovávali. 

Mgr. Moncoľová uviedla, že spolupracujeme s firmou Brantner, majú nejaké skúsenosti, treba 

s nimi odkonzultovať, aké majú oni podmienky a aké spôsoby sa im osvedčili v iných mestách.  

 

Ing. Kiráľová pochválila oddelenie služieb, konečne došlo k vypíleniu tých dvoch stromov pred 

poliklinikou, čo opakovala viac rokov. Zároveň dala do pozornosti záhony, ktoré sú len dva 

a treba ich dať do poriadku.  

 

M. Macháček uviedol, že na minulom zastupiteľstve upozornil na rozpadnutý mostík v Hačave, 

kvôli ktorému tam nemajú vyvážané smeti a tiež zábradlie na ul. Dolnej. Bolo povedané, že sa 

to bude riešiť, tak nech dá mesto občanom vedieť aspoň takto ústne, kedy to bude. To isté 

s chodníkom okolo Santé, kedy sa to asi bude riešiť, aby to občania vedeli. V správe o plnení 

pokynu primátora bolo spomenuté, že z dôvodu nedostatku finančných prostriedkov sa nebude 

riešiť chodník smerom na vrch Hlín, že až tam to nedôjde.  

Ing. Vacula odpovedal, že je spracovaná projektová dokumentácia na chodníky, teraz bude 

prebiehať verejné obstarávanie na výber zhotoviteľa, keď to bude spravené, potom sa začne so 

samotnou rekonštrukciou. Čo sa týka Hačavy, sme zapojení do projektu MAS, budeme čakať 

na schválenie finančných prostriedkov.  

Ing. Vargová informovala, že teraz sú vydávané rozhodnutia na projekty v MAS, podávané 

v októbri, čiže trvá to asi 4 mesiace. 

M. Macháček informoval o ďalšom podnete od občanov, bolo mu povedané, že pošlú nejaký 

list ohľadom kanalizácie na ul. Hlavnej. Oslovili ho občania z tejto ulice, keď sa bude teraz 

robiť cesta a chodníky, či by sa nedala spraviť aj kanalizácia. Vie, že sa rozprávame o veľkých 

finančných prostriedkoch, ktoré mesto asi momentálne nemá, občania to majú s odpadom 

nejako poriešené, ale ide sa rozbíjať cesta a chodníky, občanom vznikne veľký problém. Keď 

sa to ide rozbíjať, či by sa to nedalo teraz nejako poriešiť, tak či sa nenájdu nejaké prostriedky, 

aby sa potom nemusela rozbíjať nová cesta. 

Ing. Vacula odpovedal, že pochybuje, či do toho budeme môcť vôbec vstúpiť, stavba sa týka 

asfaltovania cesty, kde sa menia podkladové vrstvy v rôznych hĺbkach. Pochybuje, že sa tam 

budú dať spojiť dva projekty, náš a ich, oni majú úplne iné kritériá, musela by byť spracovaná 

projektová dokumentácia, stavebné povolenie, to sa už určite nestíha, lebo projekt je aktívny 

do mája – júna a toto by trvalo určite dlhšie.  

M. Macháček uviedol, že v meste je ešte dosť ulíc, ktoré nemajú kanalizáciu.  

Ing. Vacula odpovedal, že v tomto roku máme v rozpočte vyčlenené prostriedky, 

v predchádzajúcich obdobiach sa nám nepodarilo so zhotoviteľom projektovej dokumentácie, 

aby nám to upgradoval. Skúsime to znova poriešiť v tomto roku, využil by na to aj kapacitu 

Ing. Porubiaka. Druhá vec je, že ľudia na tej ulici sú zapojení do cestnej kanalizácie, ktorá je 

dažďová, to znamená, že sú zapojení neoprávnene, čiže vypúšťajú odpadové vody priamo do 

Rimavy. Preto tam nastal ten problém, že prišli cestári, zistili, že oni sú napojení načierno. Ďalší 

problém je, že kanalizácia je niekde nalomená a neodteká to do Rimavy, ale vyteká na cestu. 

To ale nerieši, že tí ľudia sú tam načierno a nerieši to problém, že tam treba vybudovať buď 

splaškovú kanalizáciu, alebo si ľudia budú musieť vybudovať vlastné septiky, tak ako je to 

v iných častiach mesta.  

M. Macháček povedal, že si myslí, že každý má svoj septik.  

Ing. Vacula odpovedal, že si ho musia dať vyťahovať.  

M. Macháček zopakoval, že zámerom bolo to, že keď sa rozbíja cesta a chodník, či by sa to 

predsa nedalo urobiť, aby sa tá kanalizácia spravila.  
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Ing. Vargová sa vyjadrila, že keby sa nám to aj podarilo, kto to zafinancuje? 

Ing. Vacula doplnil, že to je náklad niekoľko stotisíc eur. Reálne hrozí, že cestári spravia novú 

cestu, my spravíme projekt kanalizácie, vybavíme povolenia, zapojíme sa do výzvy, budeme 

úspešní a cesta sa o 2 – 3 roky rozbije opäť.  

Ing. Vargová súhlasila, to je systém na Slovensku, to nie je problém mesta Hnúšťa.  

M. Macháček vysvetlil, že bol s tými občanmi a chcel sa opýtať, či je táto možnosť, či by sa 

nedali cez projekty získať nejaké financie. Vie, že je to teraz rozbehnutý vlak a ťažko sa do 

neho naskakuje, malo sa to riešiť skôr.  

Ing. Vargová odpovedala, že bývalé vedenie tomu nebolo naklonené, aby sa kanalizácia riešila 

mestom, bývalý pán primátor chcel, aby to postavili vodári.  

P. Vojtek doplnil, že aj v Lubeníku bola cesta urobená,  nový asfalt a teraz robia nanovo. 

M. Macháček sa opýtal, či mesto ešte nedostalo ten dopis od občanov, lebo tak mu povedali, že 

ho budú posielať. 

 

Bc. Rohárik sa opýtal, ako stojíme s nákupným centrom Lidl, či sa niečo posunulo ďalej.  

Mgr. Pliešovský odpovedal, že sa prekreslila celá cestná situácia s odbočovacím pruhom, to sa 

doriešilo. Pred dva a pol týždňom mala SSC námietky k nejakej kóte, ale je to na dobrej ceste. 

Ing. Vacula informoval, že vzhľadom na to, že momentálne prebieha rekonštrukcia cesty 

jednotky, tak si slovenská správa ciest vyžiadala, aby projektant Lidlu zakreslil do existujúcej 

situácie ich napojenie. Na základe toho dajú kladné stanovisko, to je jediné, čo bráni tomu, aby 

sme vydali územné rozhodnutie. 

 

Ing. Kiráľová sa opýtala na domov dôchodcov, ako sme sa posunuli ďalej. 

Primátor mesta Mgr. Pliešovský odpovedal, že bola podpísaná zmluva o budúcej zmluve. My 

sme rozparcelovali územie, záleží, ako organizácia získa prostriedky, my to máme pripravené.  

Ing. Kiráľová sa opýtala, kedy sme s nimi naposledy komunikovali a ako to majú rozpracované. 

Ing. Vacula odpovedal, že minulý týždeň tu bol osobne. Myslí, že čakajú na niečo 

z ministerstva, nevie, nebol tu, riešila to kolegyňa, ale prišli už s reálnymi vecami. 

 

Bc. Rohárik sa opýtal, či sa primátor stretol s pánom z OP Centra, ako minule primátor hovoril, 

že neprišiel do Hnúšte, ale niekde inde.  

Primátor mesta odpovedal, že sme sa spojili, vieme o sebe. Oni dobiehajú Lidl, ktorý je 

popredu, je to na dobrej ceste. Z našej strany je pripravené všetko.  

 

Bc. Rohárik sa opýtal v súvislosti s podnetmi  na rampu pre zdravotne postihnutých do 

kultúrneho domu, či by sme to do budúcna nevedeli riešiť nejakým projektom.  

Mgr. Pliešovský odpovedal, že rampu čo sa týka prístavby, budeme musieť riešiť nejakým 

provizórnym spôsobom. Za 97 tisíc eur sme vybudovali komunitné centrum, ktoré bude slúžiť 

aj pre seniorov a zdravotne postihnutých a tam rampa je.  

Bc. Rohárik uviedol, že kultúrny dom je verejná budova, mala by sa sprístupniť aj zdravotne 

ťažko postihnutým. Opýtal sa, či sa mienime zapojiť do nejakého projektu na tento účel.  

Primátor mesta odpovedal, že momentálne na to nemáme rozpočtované prostriedky, aby sme to 

betónovali, ale budeme to určite riešiť nejakým provizóriom.  

 

Ing. Vargová sa vyjadrila ku komunitnému centru v súvislosti s tým, čo sa hovorí o klube 

dôchodcov. Ten projekt bol vyslovene robený na to, bol odsúhlasený s klubom a naozaj nechce 

počuť o tom, že projekt bol robený zbytočne. Minimálne to treba vyriešiť nejakou skúšobnou 

prevádzkou, aby si to tam seniori odskúšali a až potom sa vyjadrovať, že to nechcú. Robíme tu 

zo seba hlupákov v rámci mesta a úplne zbytočne. Keď by mali väčšie akcie, nikto im nebráni, 

aby ich robili v kultúrnom dome, ale celý čas sme tu počúvali, že chcú osobitný priestor. Majú 
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ho, takže prosí, aby sme v spolupráci s nimi vyvinuli všetku snahu na to, aby sa to aspoň 

vyskúšalo. Keď sa ukáže, že im to nestačí, tak hľadajme iné riešenie, ale toto určite pre mesto 

neprichádza do úvahy, pretože v projektoch máme nejaké záväzky a mali by sme si ich plniť. 

Zároveň súhlasí s tým, že podnet Bc. Rohárika nebol len v súvislosti s klubom dôchodcov, ale 

aj s inými aktivitami, ktoré sa dejú v prístavbe a imobilní občania sa tam nevedia dostať. Chápe, 

že na to nie sú financie, ale myslime na to pri nejakom projekte.  

Bc. Rohárik doplnil, že bol s niektorými členmi klubu dôchodcov alebo zdravotne 

postihnutých, je to skôr o tom, že si to nevedia predstaviť, lebo si to ešte nevyskúšali. Treba si 

to vyskúšať, sú to veľmi pekné priestory. Povedať, že nie, je najjednoduchšie, ale robili sme to 

pre nich.  

Mgr. Pliešovský povedal, že prvýkrát to videli včera. Bol klub, zobral tam prvých 26 ľudí. 

Priestory sa páčili, ich pripomienky na pridanie stola alebo stoličiek akceptoval.  

 

Ing. Kiráľová sa opýtala vzhľadom na to, že sa blíži 29.február, kedy končí YURA, ako mesto 

pokračuje v hľadaní možných investorov do priemyselného parku. 

Mgr. Pliešovský odpovedal, že zajtra máme online stretnutie so SARIOm, aj sme mali 

stretnutie, zaujímal sa o nás a bol u nás poradca premiéra, máme nejaké ponuky, nechceme 

predbiehať. Máme nejakých investorov, ktorí požadujú väčšiu plochu, menší alebo väčší počet 

ľudí. Máme rôzne varianty, ktoré vieme ponúknuť, zatiaľ rokujeme s rôznymi investormi. 

YURA v podstate týmto dátumom nekončí, má záujem o skladovacie priestory, logistické 

centrum. Chystáme priestory na mestskom úrade pre úrad práce, ktorý bude  o týždeň preberať 

žiadosti o zaradenie do evidencie od tých, ktorí končia. 

 

Mgr. Moncoľová sa vyjadrila k bezbariérovosti kultúrneho domu, bolo povedané, že ak sa bude 

zatepľovať, vtedy by sa riešil aj bezbariérový vstup.  

Ing. Vargová odpovedala, že to sa riešil únikový východ. 

Mgr. Moncoľová pokračovala, že ak sa bude niekedy riešiť toto, tak aby bol prístup aj na 

poschodie, nielen do budovy. 

Ing. Hroncová informovala, že ministerstvo kultúry aj vyhlasuje takéto výzvy. 

 

Mgr. Moncoľová opakovane navrhla, aby sme rokovanie zastupiteľstva presunuli do sobášnej 

siene. Koná sa raz mesačne a rozumie, že je to potrebné pripraviť, ale v zmysle prístupu 

k bezbariérovosti by sme mali rokovať tam, aj vzhľadom na to, že náš kolega má obmedzený 

pohyb a tie schody sú aj pre zdravého niekedy náročné. 

Mgr. Pliešovský odpovedal, že plánoval, že budúci mesiac by sme sa mohli stretnúť 

v spomínanom komunitnom centre.  

Ing. Vargová odpovedala, že tam je náročnejšie prenášať techniku, vybavenie, vlajky,  ako dole 

do sobášnej siene. Komunitné centrum môžeme ísť pozrieť aj zajtra.  

 

Mgr. Petrok informoval, že po dlhšom čase bude základná umelecká škola znova organizátorom 

Hnúšťanského akordu, asi 18. marca, poslanci dostanú pozvánky. Prihlásených je okolo 70 

účastníkov. 

Upozornil, že sa nám treba zamyslieť nad tým, keď PaedDr. Balašková skončila ako 

poslankyňa, ktorá bola určená aj ako sobášiaca, treba nám zvážiť ďalšieho člena, ktorý by sa 

zúčastňoval týchto aktivít. 

Mgr. Pliešovský súhlasil. Zároveň konštatoval, že sobášov je menej a aj v takých časoch, 

v strede týždňa, v piatok večer a pod. 
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Občan pán Hýbela sa vyjadril, že čaká a k jeho veci nepovedali ani pol slova. Minule tu hovoril, 

čo ho ľudia prosili, asi to pán Krankuš pozeral, nevie, či z mesta dali nejaký štrk, ale tam, kde 

boli mastné fľaky, nasypal štrk. Stále si tam dáva svoje tatrovky, potom je tam tá strecha, 

prístrešok, čo si spravil a nemá žiadne stavebné povolenie. Ohrozuje to tam ľudí. Keď si on 

chcel postaviť na Železničnej ul. prístrešok, musel doniesť na mestský úrad projekt. Pán 

Krankuš tam má tam stojan, na ktorom opravuje autá, pochybuje, že má prihlásenú elektriku 

ako podnikateľ. Uviedol, že žiadal riešenie čo sa týka garáží, dodnes ho nikto nezavolal 

k riešeniu, platí dane, p. Krankuš mu nedovolí do garáže chodiť. Chcel by vedieť, kedy sa môže 

prísť opýtať na jeho garáže.  

Primátor mesta Mgr. Pliešovský odpovedal, že sme to už riešili s Ing. Kamenskou.  

Ing. Maciaková doplnila, že sme dali dožiadanie aj na mestskú políciu, ešte nemáme podklady.  

P. Hýbela povedal, že má kúpnopredajné zmluvy, tie garáže kúpil.  

Ing. Maciaková upozornila, že si zmluvy nedal zaregistrovať na kataster.  

P. Hýbela odpovedal, že má prihlásenú garáž po svokrovi, tú aj platí, pán Krankuš mu tam stojí 

s autami a doniesol papier z Magnatechu. Neexistuje, že si kúpi pozemky pod 9 garážami za 

163 eur.  

Mgr. Pliešovský povedal, že je to v riešení cez pani prednostku, oddelenie výstavby 

a s mestskou políciou. 

P. Hýbela odpovedal, že mestská polícia tam nespraví nič, bolo to riešené už aj na štátnej polícii. 

Tí mu poslali papier, že nakoľko má pán Krankuš papier z mesta, že garáže sú jeho, oficiálne 

si ich išiel prihlásiť do katastra.  

Mgr. Petrok povedal, že sme sa pri tom mali zastaviť pri plnení pokynu primátora, tam bola aj 

táto úloha. Opýtal sa Ing. Vaculu, či tam boli pozrieť, aspoň poriadok a tieto veci.  

Ing. Vacula odpovedal, že si to pozrieme a bude zvolaný štátny stavebný dohľad na riadne 

konanie, ktoré bude spojené s obhliadkou, či sa to týka prístrešku, alebo odpadu. Majetkové 

veci riešila pani prednostka, ale všetko nasvedčuje tomu, že je to občiansko-právny spor, to 

nemá čo robiť na zastupiteľstve.  

Ing. Vargová sa opýtala, keďže pán Hýbela platí mestu daň za garáže, tak na základe čoho platí. 

Ing. Maciaková odpovedala, že na základe daňového priznania.  

Ing. Vargová sa opýtala, či si mesto neoveruje údaje. 

P. Hýbela upozornil aj na dvojgaráž, za ktorú tiež nikto neplatí. 

Mgr. Pliešovský to uzavrel, že pracujeme na tom, čo pán Hýbela uviedol, niektoré veci sú 

občiansko-právne, tak ako mu sľúbil, bude obhliadka aj za účasti p. Hýbelu. Dohodnú sa na 

termíne, dáme si vedieť.  

Ing. Vargová sa opýtala, že keď vyrubime daň pánovi Hýbelovi na základe daňového priznania, 

tak sme ju vyrubili aj pánovi Krankušovi na tie isté nehnuteľnosti? Nám dvaja platia dane a nás 

to nezaujíma? Počkáme si na to, čo mestský úrad zistí, lebo takto sa ťažko k tomu vyjadrovať. 

 

V rámci diskusie Mgr. Bagačka informoval, že pán Dušan Ďubek ho poprosil, aby to tu 

spomenul, že v Prešove 20.2. prebiehala výstava s veľmi peknými kresbami a bol tam aj Adam 

Cibuľa.  
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K bodu 19: Záver 

 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský poďakoval prítomným za účasť a o 16.30 hod. ukončil 

zasadnutie mestského zastupiteľstva.  

 

Zapísala: Miroslava Karasová 

 

 

 

 

  

 

     

Ing. Oľga Maciaková                   Mgr. Martin Pliešovský 
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